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XIII Sesję Rady Miejskiej w Iławie odbyto w dniu 31 sierpnia 2015 roku w sali konferencyjnej 

Urzędu Miasta w Iławie przy ulicy Niepodległości 13. Sesję rozpoczęto o godz. 1300, a 

zakończono o godz. 1615.  

    

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański dokonał otwarcia XIII Sesji. Serdecznie powitał 

wszystkich przybyłych radnych, jak również zaproszonych gości. 

 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 18 radnych, co stanowi  

quorum, przy którym może obradować Rada Miejska i podejmować prawomocne decyzje                

i uchwały. Do liczenia głosów wyznaczył Wiceprzewodniczącą Annę Zakrzewską.  

Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1  do protokołu 

Lista obecności kierowników wydziałów i jednostek organizacyjnych  

stanowi załącznik nr 2 do protokołu 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XIII Sesji Rady Miejskiej w Iławie 

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański zapytał, czy w sprawie porządku chciałby ktoś 

zabrać głos. 

Nie było wniosków o zmianę w porządku sesji  

Przewodniczący Rady Wojciech  Szymański poddał pod głosowanie porządek obrad XIII 

sesji; porządek został przyjęty pozytywnie jednogłośnie w następującym brzmieniu: 

1.  Otwarcie i stwierdzenie quorum 

2. Ustalenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołów z XI i XII Sesji 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok  
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c) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (R.Przybyła) 

d) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A.Mądry) 

e) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A.Gralak) 

f) nadania tytułu Honorowy Obywatel Iławy (L.Kobyliński) 

g) utworzenia odrębnych obwodów głosowania  

h) nabycia nieruchomości położonych w Iławie stanowiących ciągi dróg publicznych 

i) zbycia nieruchomości położonej przy ulicy Kwidzyńskiej 

j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych przy ulicy Ziemowita 

k) zbycia nieruchomości położonej przy ul. Słonecznej 

l) dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

m) ustalenia wysokości pożyczek udzielanym  organizacjom pozarządowym oraz podmiotom 

wymienionym w art.3 ust 3 Ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

mającym siedzibę  na terenie Gminy Miejskiej Iława 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Iławy 

a. przegłosowanie uwag do miejscowego planu 

b. podjęcie uchwały 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

7. Interpelacje i zapytania radnych 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania  

9. Wnioski mieszkańców Iławy 

10. Komunikaty i oświadczenia 

11. Zamknięcie obrad  XIII Sesji 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołów z XI i XII Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański poinformował, że w Biuletynie 

Informacji Publicznej opublikowano oraz wyłożono do wglądu w Biurze Rady Miejskiej protokoły 
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z XI i XII Sesji Rady Miejskiej w Iławie. Do chwili rozpoczęcia obrad, nikt nie złożył pisemnych 

uwag do powyższych protokołów, w związku z czym protokoły uważa się  za przyjęte.  

 
Ad. 4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; ponadto zawierała ona uzasadnienie.  Przedłożyła pisemne uzasadnienie 

do zmian budżetowych uwzględniające zmiany, jakie wprowadzono w okresie od komisji                    

do czasu sesji. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

a. zmian w wieloletniej 
prognozie finansowej miasta 
na lata 2015-29 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
przy 1 głosie 
przeciwnym  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych - przy 17 głosach ,,za” i 1 przeciwnym podjęła uchwałę 

w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-29 

 

Uchwała w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej miasta na lata 2015-

29 stanowi załącznik  nr 3   do protokołu 

 

b) zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska szczegółowo omówiła uchwałę na komisjach 

poprzedzających sesję; omówiła  uzasadnienie zmian budżetowych omawiając uchwałę ws. 
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zmian w WPF na lata 2015-29.  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

zmian w budżecie miasta na 2015 rok 
Pozytywnie 

jednogłośnie 

Pozytywnie 
przy 1 głosie 
przeciwnym  

Pozytywnie 
jednogłośnie  

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17  głosach ,,za”  i 1 głosie  przeciwnym 

podjęła uchwałę  w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2015 rok 

stanowi załącznik nr  4  do protokołu 

 

c) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (R.Przybyła) 

Uchwała omówiona została na komisjach poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona 

uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

nadania tytułu Zasłużony dla Miasta 

Iławy (R. Przybyła) 

 

Pozytywnie 
Przy 2 głosach 

wstrzymujących 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
przy 1 głosie 

wstrzymujący
m i 2 

przeciwnych 
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W dyskusji nad powyższym  głos zabrali: 

Radny Roman Brzozowski „Proszę Państwa, jak już mówiłem wcześniej Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i Finansów, nie jednogłośnie przyjęła projekt tej uchwały, 

zastanawialiśmy się głównie, czy ten tytuł ma być dla osób wybitnych, czy ma być on raczej 

uśredniony. Tu się różniliśmy. Większość uważała, że zasługi Pana Przybyły upoważniają, go do 

tego, aby taki tytuł otrzymał. Ja głosowałem przeciw. Głosowanie wynikało z uzasadnienia.                

Z informacji, jaką uzyskałem, uzasadnienie do wniosku, czy sam wniosek zgodnie z uchwałą                  

z 1995 roku, złożył Pan Burmistrz Miasta i go w ten sposób uzasadnił. Zajmę się pierwszą częścią 

tego uzasadnienia. Cytat z uzasadnienia - „Pan Roman Przybyła urodził się w 1947r.,  jako 

rodowity iławianin, uczęszczał do Szkoły Podstawowej i Liceum Ogólnokształcącego w Iławie.               

W wieku 16 lat wstąpił do Szkoły Wojskowej- to pewnie ogólniaka nie ukończył, po ukończeniu 

której zdobywał kolejne stopnie awansu zawodowego”. Chcę Państwu powiedzieć, że zgodnie                

z wypisem z Internetu, Pan Roman Przybyła w 1976 roku, nie wiem rozpoczął lub ukończył, 

Wyższą Szkołę Oficerską Wojsk Ochrony Przeciwlotniczej w Koszalinie. Już w 1969 roku ukończył 

Akademię Sztabu Generalnego w Warszawie. Nad tym bym się zatrzymał. Nie wiadomo, 

dlaczego w 1990 tak wspaniale zapowiadającą się karierę w wieku 43 lat kończy   i przyjeżdża do 

Iławy. Zastanawiało mnie to. Może być to zbieżność nazwisk. Pan Przybyła kończy karierę                  

w stopniu komandor porucznik, co oznacza, że kończy karierę w stopniu podpułkownika. Jest to 

wypis, tłumaczenie, jak się odnosi stopień komandora porucznika do podpułkownika. 

Wątpliwość budzi tylko jedna rzecz, zaznaczam od razu, że może być to tylko zbieżność nazwisk, 

ale dla czystości sprawy wymaga to wyjaśnienia. Oczekuję, że wnioskodawca wyjaśni to mi. Pan 

Roman Przybyła istnieje w IPN w biuletynie informacyjnym pod sygnaturą akt 25-1/132. Jest to 

jednostka - akta osobowe, nazwa branży, jako agent wojskowych służb informacyjnych. 

Chciałbym na ten temat uzyskać wyjaśnienie, że jest to tylko zbieżność nazwisk. Bo dostać się do 

akt osobowych przez Internet nie ma możliwości, trzeba by się zwrócić do IPN” 
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Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że będzie ważył każde zdanie i słowo, aby utrzymać 

poziom rozmowy. Kwestia tzw. agentów, ludzi, którzy działają w służbach, to jest oczywiście w 

polskich warunkach i po 25 latach doświadczeń problem, który został bardzo mocno ujęty w ryzy 

prawne. Jest wyraźnie wskazany katalog kwestii i spraw, których ten argument i ta dyskusja, i to 

grzebanie w życiorysie ma sens. Tak jest, kiedy się składa np. oświadczenie dotyczące 

kandydowania, nie wie czy na radnego, na pewno dotyczy to posłów i burmistrza. Sam składa od 

25 lat tego typu oświadczenia. W przypadku kwestii, którą tu się omawia i tytułu „Zasłużony dla 

Miasta Iławy” i „ Honorowy Obywatel Iławy”, interesuje go „przygoda”, jaką przeżył z każdym z 

tych panów oddzielnie. Poza nazwiskiem Aleksander Mądry, w tym przypadku było 

zainteresowanie osób trzecich, którym bardzo zależało i widział w tym jakiś sens. Z pozostałymi 

osobami współpracował przez 25 lat i ma własną ich ocenę, dorobek o charakterze zawodowym, 

mundurowy, czy jakimkolwiek  innym nie jest w sferze jego zainteresowań. Interesuje go to, co 

ludzie w danej chwili dają i służą dla naszego miasta. Jak miałby postawić super kombatanta, 

który powycierał się frontowo w latach 80,  a kogoś takiego, grubo by się zastanawiał, komu 

takiego plusika przystawić. Chodzi o aktywność człowieka w okresie, który nas interesuje, w 

wolnej niepodległej Polsce. Na tym zakończył swoją ocenę.  

„Zgodnie z podpowiedzią Pani Marioli Zdrojewskiej, jako radny musiał składać 

oświadczenie w tej sprawie, czyli co, kłamstwo lustracyjne, czy co? Faktycznie uzasadnienie w 

pierwszej fazie, gdzie grzebiemy ludziom ponadto w życiorysach, tu Pan Roman słusznie 

zauważył, że jest to mało spójne i logiczne. Dla nas ta część nie była najważniejsza w ocenie, jako 

„Zasłużony dla miasta Iławy”. Z Panem Romanem Przybyłą nie raz się spierałem, przez niego 

prawie przegrałem wybory, ponieważ on oskarżał mnie o to, że burmistrz jest głównym sprawcą, 

opóźnień w budowie basenu, był w ogromnej grupie opozycyjnej. Potrafię się ponad to wszystko 

wznieść i docenić to, co w tym człowieku jest wartością, jego społecznikostwo, zaangażowanie, 

chęć wkraczania w różne sytuacje, jak wystawa filatelistyczna. Czy Państwo dadzą wiarę, że on 

zrobił wystawę filatelistyczną za 1000 zł. Mimo, że miał przypisane 25000zł. Zrobił wszystko, aby 

ambicjonalnie miasto poniosło jak najmniejsze koszty. Zawsze jest gotowy służyć naszej iławskiej 
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sprawie. Nie jest to łatwy partner w dyskusji, doświadczyliście tego, kiedy był radnym, 

przypomnijcie sobie jak się zachowywał. Sugestia Pana Romana, aby to sprawdzić, nie jest tak, 

że chcę przejść obok tego obojętnie, niczego nie powinno rozstrzygać. To tylko ustali, kto robił 

coś w bardziej czy mniej pożądany sposób. Nie ma obwarowań prawnych, które by ten pogląd w 

jakikolwiek sposób paraliżowały. Skoro składał oświadczenia radnego, że nie współpracował i 

nikt nigdy tego nie podważył to musimy się tej wersji trzymać. Chyba, że chcemy zadać sobie 

trud, czy był radnym zgodnie z prawem czy dominowało kłamstwo lustracyjne. „W 

podsumowaniu Burmistrz powołał się na 25 lat współpracy efektywnej współpracy. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że nie skreśla Pana Romana Przybyły, uważa, że 

najgorsze są pytania nie zadane, kiedy człowiek nie ma szansy odpowiedzieć i powiedzieć, że to 

nie o niego chodzi. Powiedział, że sam odważnie zadał to pytanie i stworzył szansę odpowiedzi. 

Pan Burmistrz wyraźnie powiedział, jakie stosuje kryteria, ale nie wszyscy muszą te kryteria 

stosować. Dodał, że dla niego przykładem jest Pan Kazik Rochowicz, który w tamtych czasach 

chciał coś zrobić, ale był pozbawiony możliwości działania. W latach 80 stanu wojennego, został 

aresztowany, internetowy, otrzymał bilet w jedną stronę, musiał wyjechać z kraju, nie miał 

szansy pracować dla miasta Iławy. To jest dla radnego wzór do zostania Honorowym 

Obywatelem Iławy. Zaapelował, aby patrzeć również na to, bo przeszłość jest bardzo ważna. 

Radny Edward Bojko powiedział, że nie wszyscy od razu są idealni wskazując na fotografie 

wiszące na ścianie w sali sesyjnej, zaproponował przyjrzenie się kryteriom. Pan Roman złożył 

oświadczenie lustracyjne będąc radnym, kiedy on był wiceprzewodniczącym rady i nikt tego nie 

zanegował, co oznacza, że nie współpracował. Zasugerował, że nie są to jego dane. Dodał, że 

współpracował z Panem Romanem bardzo długo. Od 1993 roku wykazał ogromną determinację 

w budowie basenu. Radny Bojko był wówczas przewodniczącym Stowarzyszenia. Pan Roman 

jeździł po Polsce szukał, podpytywał. W tym zakresie zdobył podziw i szacunek radnego Bojko. 

Obecnie jest obiekt, którego nie można się powstydzić. Radny Bojko dodał, że zrezygnował z 

bycia przewodniczącym Stowarzyszenia Budowy Basenu, ponieważ stracił wiarę w jego budowę, 

natomiast Pan Przybyła doprowadził sprawę do końca. Dodał, że jest za kandydaturą. 
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Radny Jerzy Płuciennik zwrócił się do radnego Edwarda Bojko z zastrzeżeniem,                           

że zakupiony na budowę basenu projekt okazał się bublem. „Pan powinien poinformować o tym 

radnych. Było to dużo pieniędzy wyrzuconych w błoto.” Przedstawił swoją osobę, jako wówczas 

młodego człowieka, który za komuny był przeciwny komunie, będąc w wojsku, „Natomiast pan 

Przybyła był pułkownikiem i każdy z nich musiał mieć czerwoną książeczkę. Teraz ten Pan się 

ustawiał tak: jak była komuna to szedł razem z komuną, przyszła demokracja, to wali                            

z demokracją. Moje jest takie zdanie Czesi zrobili dobrze, wyczyścili wszystko, ja nie będę go tu 

na piedestał stawiał.” 

Burmistrz Adam Żyliński powiedział, że Kazimierz Rochowicz jest bratem Feliksa 

Rochowicza, poparł i czeka na inicjatywę kandydatur ludzi, którzy kiedyś opuszczali to miasto 

kochali i kochają to miasto. Można rozważyć tę propozycję.  Wszystkie te kandydatury, które są 

przedmiotem obrad, w większości nie są wymyślone przez burmistrza, są zaproponowane w 

wielu dyskusjach. Poprosił, aby nieśmiałe sygnały przerobić w działanie. Po raz pierwszy od 

ośmiu miesięcy tak żywiołowo dyskutuje się wokół jednej kwestii, prosił aby zwrócić na to 

uwagę, co wyzwala w takie emocje i energię. 

Radny Feliks Rochowicz powiedział, że zna swojego brata, to on na pewno zagłosowałby 

za Przybyłą. Ponieważ przebywając trzy miesiące w naszym więzieniu, miał przeciwko sobie dwie 

osoby. Z tym, że jedna była lepsza, a druga gorsza. Brat nigdy nie zdradził nazwisk. „Gdyby miał 

coś powiedzieć na temat tej gorszej osoby, mówi nie, nigdy dla dobra Iławy, nigdy. Wiem, że 

brat głosowałby za. Pomijając to wszystko, co by dzisiaj usłyszał, jest zbulwersowany, że 

wypływają takie sytuacje, ale zagłosowałby za.” 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 13 głosach ,,za” 3 „przeciwnych” i 2 

wstrzymujących  podjęła uchwałę w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (R. 

Przybyła) 

 

Uchwała w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (R. Przybyła) 
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stanowi załącznik nr 5  do protokołu 

d) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A. Mądry) 

Uchwała omówiona została na komisjach poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona 

uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

nadania tytułu Zasłużony dla Miasta 

Iławy (A. Mądry)  

 

Pozytywnie przy 
1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie 
jednogłośnie 

Pozytywnie 
przy 1 głosie 
przeciwnym 

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że nie widzi aby ktoś chciał zabrać 

głos, co oznacza, że to nazwisko nie wywołuje takich kontrowersji jak poprzednie.  

Radny Jerzy Płuciennik powiedział, że u niego ta osoba wzbudza kontrowersję, bo nie zna tej 

osoby, a z tego co wie, działał za komuny, dlatego jego zadnie jest sprzeczne i będzie przeciwny 

tej kandydaturze.  

Radna Ewa Jackowska zwracając się do radnego Płuciennika powiedziała, że tak jak przy 

poprzedniej kandydaturze wahała się i była głosem wstrzymującym, tak tu pod tą kandydaturą 

może zagłosować dwiema rękoma. 

 Radny Jerzy Płuciennik odpowiedział, że żyjemy w wolnym kraju. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański potwierdził, że swoje zdanie można wyrazić w 

głosowaniu. 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17 głosach ,,za” 1 „przeciwnym” podjęła uchwałę w 

sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A Mądry) 

 

Uchwała w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A Mądry) 

stanowi załącznik nr 6  do protokołu 

e) nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A.Gralak) 

Uchwała omówiona została na komisjach poprzedzających sesję przez przedstawiciela Zespołu 

Opiniującego Wnioski o Nadanie Tytułów Honorowych; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

nadania tytułu Zasłużony dla Miasta 
Iławy (A.Gralak) 

 

Jednogłośnie 

pozytywnie 
Pozytywnie          

za -6 , wstrz. - 

1 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17 głosach ,,za” i 1 wstrzymującym  podjęła 

uchwałę w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A.Gralak) 

 

Uchwała w sprawie nadania tytułu Zasłużony dla Miasta Iławy (A Gralak)) 

stanowi załącznik nr 7  do protokołu 

f) nadania tytułu Honorowy Obywatel Iławy (L. Kobyliński) 

Uchwała omówiona została na komisjach poprzedzających sesję przez przedstawiciela Zespołu 

Opiniującego Wnioski o Nadanie Tytułów Honorowych; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

nadania tytułu Honorowy Obywatel 
Iławy (L.Kobyliński) 

 

Jednogłośnie 
pozytywnie  

Jednogłośnie 
pozytywnie 

Jednogłośnie 
pozytywnie  

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że komisja bardzo ciepło wypowiadała się o działalności 

tego kandydata na rzecz Iławy,  dla promocji miasta oraz w dziedzinie szkoleń w zakresie żeglugi.  

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach ,,za” podjęła uchwałę w sprawie 

nadania tytułu Honorowy Obywatel Iławy (L. Kobyliński) 

 

Uchwała w sprawie nadania tytułu Honorowy Obywatel Iławy(L. Kobyliński) 

stanowi załącznik nr 7a  do protokołu 

 

g) utworzenia odrębnych obwodów głosowania  

 

Uchwała omówiona została na komisjach poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona 

uzasadnienie.  

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
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utworzenia odrębnych obwodów 
głosowania  

 
 

Jednogłośnie 
pozytywnie 

Jednogłośnie 
pozytywnie 

Jednogłośnie 
pozytywnie   

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

utworzenia odrębnych obwodów głosowania  

 

Uchwała w sprawie utworzenia odrębnych obwodów głosowania  
stanowi załącznik nr 8  do protokołu 

 

h) nabycia nieruchomości położonych w Iławie stanowiących ciągi dróg publicznych 

 

Omówiono szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję; ponadto zawiera ona 

uzasadnienie. 

  

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

nabycia nieruchomości położonych w 
Iławie stanowiących ciągi dróg 
publicznych 

Jednogłośnie 

pozytywnie 
Jednogłośnie 

pozytywnie 
Jednogłośnie 

pozytywnie  

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 
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Radny Roman Brzozowski poprosił, aby burmistrz przybliżył opinii publicznej znaczenie tej 

uchwały. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że temat wynika z potrzeby zmodernizowania 

obrzeży osiedla Podleśnego pod kątem lasu i traktu będącego przedłużeniem ulicy 1 Maja – nie 

do końca było jasne, kto jest właścicielem zarządcą- w związku z tym, miasto zadeklarowało ich 

przejecie do zasobów miejskich, w celu uporządkowania i a potem będą przejmowane kolejne, 

za wyjątkiem przelotowych, które zawsze będą powiatowymi. Przejmowane będą też ulice takie 

jak Sobieskiego, pod warunkiem wspólnej modernizacji z powiatem.  

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska dopowiedziała, że drogi będące w wykazie 

uchwały są już drogami gminnymi a właścicielem nieruchomości jest powiat i miasto przejmuje  

je za symboliczną złotówkę, to w celu uporządkowania kwestii prawnych. Uchwała następująca 

w porządku po tej, jest w odwrotną stronę. To nie są wszystkie drogi- w kwestii innych miasto 

ma zawarte porozumienie o wspólnej modernizacji dopiero wtedy nastąpi przejęcie. 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za podjęła uchwałę w sprawie nabycia 

nieruchomości położonych w Iławie stanowiących ciągi dróg publicznych 

 

Uchwała w sprawie nabycia nieruchomości położonych w Iławie stanowiących ciągi dróg 

publicznych stanowi załącznik nr 9 do protokołu 

 

i) zbycia nieruchomości położonej przy ulicy Kwidzyńskiej 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

 zbycia nieruchomości położonej przy 
ulicy Kwidzyńskiej 

 
 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za   podjęła uchwałę w sprawie zbycia 

nieruchomości położonej przy ulicy Kwidzyńskiej 

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położonej przy ulicy Kwidzyńskiej stanowi  załącznik nr   

10  do protokołu 

j) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych przy ulicy Ziemowita 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczeg
o, Budżetu i 

Finansów 
 

wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonych przy ulicy 
Ziemowita 
 

Jednogłośnie 

pozytywnie   

Pozytywnie         

za -6 , 

wstrzymujący. 

- 1 

Jednogłośnie 

pozytywnie  
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17 głosach za i 1 wstrzymującym podjęła uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych przy ulicy Ziemowita 

 

Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonych przy ulicy Ziemowita 

stanowi  załącznik nr 11   do protokołu  

 

k) zbycia nieruchomości położonej przy ul. Słonecznej 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja Oświaty, 
Kultury, Sportu  

i Turystyki  
 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego
, Budżetu i 
Finansów 

 

zbycia nieruchomości położonej 
przy ul. Słonecznej 

 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

Jednogłośnie 

pozytywnie  

 

Dyskusji nad powyższym zagadnieniem nie było 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

zbycia nieruchomości położonej przy ul. Słonecznej 

 

Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości położonej przy ul. Słonecznej 

stanowi  załącznik nr 12  do protokołu  
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l) dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówił Kierownik Wydz. GMK 

Wiesław Pieńczewski ; ponadto zawiera ona uzasadnienie. 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego
, Budżetu i 
Finansów 

 

dzierżawy nieruchomości, 
stanowiących własność Gminy 
Miejskiej Iława  

 

Jednogłośnie 

pozytywnie  

Jednogłośnie 

pozytywnie 

Jednogłośnie 

pozytywnie 

 

 

 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za  podjęła uchwałę w sprawie 

dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

 

Uchwała w sprawie dzierżawy nieruchomości, stanowiących własność Gminy Miejskiej Iława  

stanowi  załącznik nr 13 do protokołu  

 

m) ustalenia maksymalnej wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta Iławy 

 

Szczegółowo uchwałę na komisjach poprzedzających sesję omówiła Skarbnik Miasta Ewa 

Moszczyńska; ponadto zawierała ona uzasadnienie 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 
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PROJEKTY UCHWAŁ W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego
, Budżetu i 
Finansów 

 

ustalenia wysokości pożyczek 
udzielanych przez Burmistrza Miasta 
Iławy   

 

Jednogłośnie 

pozytywnie  

Jednogłośnie 

pozytywnie 

jednogłośnie 

pozytywnie  

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Radny Wiesław Burdyński  zapytał, czy te 10 tys. to pod konkretne potrzeby , gdzie organizacje 

złożyły takie wnioski, czy to z wyprzedzeniem, że być może będą chcieli. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska odpowiedziała, że uchwała jest podejmowana  z 

wyprzedzeniem, bo nikt na te chwilę nie złożył wniosku. 

Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 18 głosach za podjęła uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta 

 

Uchwała w sprawie ustalenia wysokości pożyczek udzielanych przez Burmistrza Miasta stanowi  

załącznik nr 14  do protokołu  

 

Ad 5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Iławy 

  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedziała, że Radni otrzymali uchwałę w 

sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy i była ona 

omawiana i opiniowana na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 sierpnia 

a. przegłosowanie uwag do miejscowego planu 
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Przewodniczący Rady Wojciech Szymański  powiedział, że zgodnie z procedurą konieczne 

jest przegłosowanie również na sesji poszczególnych uwag. Wyjaśnił, że na ekranie widoczne są 

uwagi do planu, a pod nimi w tabelach zamieszczone są opinie  ze wspólnego posiedzenia 

Komisji do poszczególnych uwag.  

Zapytał, czy wobec tego, że uwagi są wyświetlane, konieczne jest odczytywanie ich treści. 

Następnie zaproponował, aby przegłosować potrzebę odczytywania uwag. 

 

Poddana pod głosowanie jawne propozycja nie odczytywania uwag do planu, widocznych na 

ekranie wraz z zamieszczonymi pod nimi opiniami komisji ,została przyjęta pozytywnie przy 1 

głosie „wstrzymującym” 

 

Następnie przystąpiono do głosowań nad uwagami: 

 

Rozstrzygnięcie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu  zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy. 

Rozstrzygnięcie uwag po I wyłożeniu projektu zamiany planu wyłożonego do                
publicznego wglądu w dniach od 28 lipca 2014 r. do 27 sierpnia 2014 r. 

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie zmiany planu ustaleniami odbyła się                         
18 sierpnia 2014 r. 

W ustalonym terminie tj. do 11 września  2014 r. wpłynęły następujące uwagi : 
1. Osoba prywatna 

Teren B2,  działka nr 165 
Treść uwagi : nie zmieniać istniejącej drogi publicznej wzdłuż magistrali kolejowej   
                        na drogę awaryjną. 
Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 
Uzasadnienie :  

− obowiązujący plan, tereny wzdłuż magistrali kolejowej, uznał za tereny zieleni 
izolacyjnej zgodnie z ustaleniami planu z 2002 r.; 

− w wyniku wznowienia prac planistycznych, uzgodniono z PKP niezbędny pas na drogę 
awaryjną, 

− wlot tej drogi w ul. Wyszyńskiego nie spełnia żadnych warunków bezpieczeństwa 
ruchu, dlatego może być wykorzystany wyłącznie przez pojazdy specjalne jak policja, 
pogotowie, straż  pożarna art. 
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Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

2. Osoba prywatna 
Teren B2,  działka nr 185/48 

Treść uwagi : zastrzeżenia do lokalizacji zieleni izolacyjnej bezpośrednio przy  

                       budynku. 

Rozstrzygnięcie : uwzględniono 

Uzasadnienia :  

− zmienia się zapis §49 ust.3 pkt 8 z „ustala się wykonanie …” na „ustala się możliwość 

wykonania …”, 

− zieleń izolacyjna wysoka może być także zrealizowana na terenie B2-ZI w odległości 

minimum 15m od osi toru /§51 ust.4 skorygowany/, 

 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie  

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

3. Osoba prywatna 
Teren B2,  część  działki nr 185/48 

Treść uwagi : nie należy przeznaczać terenu zieleni na teren  usługowy. 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie : 
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− zrealizowany obiekt usługowy powstał w wyniku naruszenia obowiązującego planu 

miejscowego, 

− uchwała Rady Miejskiej o zmianie planu podjęta została dla usankcjonowania obiektu, 

− istniejący obiekt w obecnej formie nie jest kolizyjny z trasą głównego ciągu pieszo – 

rowerowego miasta. 

 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

4. Osoba prywatna  
Teren B2, działka nr 185/48 

Treść uwagi : brak miejsc parkingowych w obrębie działki, zabezpieczonych dla 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Przyszłość”. 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  

− zrealizowany budynek wielorodzinny z usługami o wysokości 4 kondygnacji, powstał 

na terenie przeznaczonym na zabudowę szeregową, mieszkalno – usługowa, 

wysokości do 3 kondygnacji, 

− naruszenie ustaleń planu skutkuje brakiem terenu na miejsca postojowe, 

− istnieje możliwość realizacji w pobliżu parkingu na około 50 miejsc postojowych – 

przyznanie części tego parkingu dla budynku ul. Kopernika 4c, nie jest przedmiotem 

ustaleń planu miejscowego, parking będzie obsługiwał art. budynek sądu. 

 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 21 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym 

i 1 głosie przeciwnym  

 

5. Osoba prywatna 
Teren B2, działka  nr 165 

Treść uwagi :  niezbędne są dwa rzędy miejsc postojowych od strony terenów 

kolejowych. 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie : 

− nie ma możliwości naruszenia obowiązujących przepisów dotyczących odległości 

obiektów budowlanych,  a takim jest parking, na odległość mniejszą aniżeli 10m od 

granicy terenu kolejowego  oraz mniejszą aniżeli 20 m od osi skrajnego toru /ustawa 

z 28 marca 2003 r. o transporcie kolejowym art.53 ust.2, tekst jednolity 

Dz.U.2013.1594 z półźn.zm./, 

− na terenie określonym w planie oznaczonym symbolem B2-KDD mogą być 

zrealizowane dwa rzędy miejsc postojowych, łącznie na około 32 miejsca postojowe. 

 

 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 
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6. Osoba prywatna 

Teren A1 

Działki nr 102/2, 103,104, 105, 106, 107, 108, 109/1, 109/2, 109/3, 110, 111, 112/2  

 

6.1/ Treść uwagi : zlikwidować linie rozgraniczające poszczególne funkcje dla 

uelastycznienia kształtowania przestrzeni. 

Rozstrzygnięcie : uwzględniono częściowo. 

Uzasadnienia :  

− likwidacja podziału funkcji niezgodna z zasadami opracowania planu miejscowego, 

− dopuszcza się możliwość korekty przebiegu linii rozgraniczających pomiędzy A1-

MW, A1-ZP i A1-UT dla umożliwienia elastycznej kompozycji zabudowy, bez prawa 

ograniczania ustalonej szerokości pasa zieleni parkowej /korekta §23 ust.2 – 

dopisano pkt 3/, 

− tekst jak wyżej stał się nieaktualny wobec rozstrzygnięcia wyrokiem WSA w 

Olsztynie z dnia 19 marca 2015 roku, Sygn.akt IISA/Ol70/15. 

−  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Odstąpiono od głosowania  Odstąpiono od głosowania Odstąpiono od opiniowania 

 

 

 

 

 

6.2/ Treść uwagi : ustalić wskaźnik dla zabudowy wielorodzinnej w wysokości 1/3 

obszaru inwestycyjnego. 

 Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono. 

 Uzasadnienie : przyjęta powierzchnia terenu A1-MW stanowi 25% całego obszaru 

pomiędzy brzegami jeziora, rzeki oraz ulicami i jest obowiązująca. 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie  
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Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

6.3/ Treść uwagi : zlikwidować nieprzekraczalne linie zabudowy wewnątrz obszaru do 

zabudowy. 

 Rozstrzygnięcie : uwzględniono. 

 Na rysunku zlikwidowano nieprzekraczalne linie zabudowy wewnątrz obszaru. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym i 1 

przeciwnym 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

 

6.4/  Treść uwagi : nie określać zieleni izolacyjnej pomiędzy terenami o różnym 

przeznaczeniu. 

 Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono. 

 Uzasadnienie :  

− zieleń pomiędzy terenami A1-MW i terenami A1-UT2 i A1-UT3 pełni funkcję 

zieleni urządzonej A1-ZP, która otaczać będzie i wydzieli zespół zabudowy 

mieszkaniowej /wspólnoty mieszkaniowej/, 

− zieleń izolacyjna od strony ulic stanowi wymóg konserwatora zabytków i jest 

jednocześnie barierą akustyczną od hałasu drogowego. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 24 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie  

6.5/  Treść uwagi : zlikwidować strzałki zjazdów na poszczególne tereny. 

     Rozstrzygnięcie : częściowo uzasadnione. 

     Uzasadnienie : 

− strzałki określają zasadę organizacji dojazdów, nie są zatem precyzyjną ich 

lokalizacją, co określa uzupełniony §12 ust.8, 

− dla uelastycznienia dojazdów do terenu A1-MW na rysunku planu A1 określono 

możliwość dojazdu  poprzez teren zieleni parkowej A1-ZP z terenów  A1-UT2 i A1-

UT3, 

− w wyniku rozstrzygnięć wyrokiem WSA w Olsztynie z dnia 19 marca 2015roku, 

Sygn.akt IISA/Ol70/15 – strzałki zlikwidowano. 

−  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Odstąpiono od opiniowania Odstąpiono od opiniowania Odstąpiono od opiniowania  

 

6.6/ Treść uwagi : w projekcie planu uwzględnić możliwość lokalizacji parkingów na 

terenie A1-ZI. 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  możliwość realizacji parkingów na terenie A1-Z1, rozstrzygają zapisy 

§28 ust.3 i §30 ust.4. 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie  

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

6.7/ Treść uwagi : dopuścić na terenie A1-UT2 szerszy zakres usług i funkcje   
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                           mieszkaniowe 

    Rozstrzygnięcie : uwzględniono częściowo 

    Uzasadnienie :  

− w §25 ust.2 pkt 2 otrzymuje brzmienie : „dopuszcza się realizację obiektów 

handlowych oraz różnych form obsługi funkcji turystycznych i rekreacyjnych”. 

− funkcje mieszkaniowe w tej części nie są przewidziane w Studium. 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

 

6.8/  Treść uwagi : zrezygnować z określenia rzędnych parterów budynków w związku z   

ustaleniem wysokości budynków i rzędnej górnej krawędzi dachów. 

 Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

 Uzasadnienie :  

− rzędne posadzki parterów dla budynków na poziomie 104,0 m npm oraz górnej 

krawędzi dachów 116,8 m npm zostały ustalone przez Konserwatora Zabytków, 

jako warunek dopuszczenia zabudowy wysokości 4 kondygnacji. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym  

 

7. Osoba prywatna 



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 26 

Teren A3 , działka nr 102/1 

7.1/ Treść uwagi : możliwość nadbudowy budynku o jeszcze jedną kondygnację /w chwili 

obecnej budynek dwukondygnacyjny/ 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  

− budynek znajduje się w bezpośrednim sąsiedztwie dużego pawilonu handlowo – 

usługowego; odległości od granicy działki od strony północnej i wschodniej nie są 

normatywne, 

− lokalizacja nie spełnia warunków na rozbudowę funkcji mieszkaniowej, 

− wg obowiązującego planu miejscowego na drugiej kondygnacji budynku można 

wprowadzić funkcje mieszkaniową, jeżeli stosowne pozwolenia na budowę 

będzie prawomocne – przed uprawomocnieniem zmiany planu, 

− budynek jest adaptacją obiektu o funkcjach technicznych, 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 2 głosach 

przeciwnych 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

 

7.2/ Treść uwagi : ustanowienie dojazdu do w.w. działki przez działkę miejską nr 100/23. 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie : zapisy planu umożliwiają realizację dojazdu do terenu A3-U1 z drogi 

dojazdowej A3-KDD1 /§39 ust.7 pkt1/ w ramach rozstrzygnięć administracyjnych. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 
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Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

8. Osoby prywatne  

Teren A3, działka nr 102/1 

 

Treść uwagi : wniosek o ustanowienie dojazdu do działki 102/1 przez działkę gminną 

100/23  jako niezbędnego do korzystania z nieruchomości.  

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie : zapisy planu umożliwiają realizację dojazdu do terenu A3-U1 z drogi 
dojazdowej A3-KDD1 /§39 ust.7 pkt1/ w ramach rozstrzygnięć administracyjnych. 
 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

 

Rozstrzygnięcie uwag po II wyłożeniu projektu zamiany planu wyłożonego do                
publicznego wglądu w dniach od 7 maja 2015 r. do 8 czerwca 2015 r. 

Dyskusja publiczna nad przyjętymi w projekcie zmiany planu ustaleniami odbyła się                         
28 maja 2015 r. 

W ustalonym terminie tj. do 26 czerwca 2015 r. wpłynęły następujące uwagi : 
1. Osoba prywatna 

Teren B2-Kda,  działka nr 165 
Treść uwagi : nie zmieniać istniejącej drogi publicznej na drogę awaryjną, wykreślić zapis 

§6 pkt 41 
Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 
Uzasadnienie :  

- uwaga zawiera te same wnioski jak rozstrzygnięta negatywnie uwaga nr 1 do 
pierwszego wyłożenia, 
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- droga nie była i nie może być drogą publiczną, ponieważ nie spełnia wymagań 

określonych w przepisach odrębnych, 

- wykreślenie §6 pkt 41 nie może nastąpić, ponieważ określa nietypową sytuację 

wynikającą ze stanu zastanego w obszarze zmian planu, który musi być w 

niezbędnym stopniu zdefiniowany, dla zapewnienia istniejącej zabudowie 

drugostronnego powiązania drogowego dla pojazdów specjalnych, 

- jednocześnie §6 pkt 41 definiujący pojęcie drogi awaryjnej na potrzeby rozwiązań 

planu służy również przyjętym ustaleniom dla terenu A3-Kda. 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym  

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

2. Osoba prywatna  

Teren B2-ZI,  działka nr 165 

Treść uwagi : dla terenu B2-ZI wprowadzić zakaz zabudowy 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  

- zakaz zabudowy określa jednoznacznie §7 ust.2, który ustala, że funkcje nie 

podane dla poszczególnych terenów są funkcjami wykluczonymi, 

- ustalenie jak wyżej dotyczy wszystkich terenów, na których w dziale III planu nie 

przewiduje się funkcji związanych z zabudową. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 29 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

3. Osoba prywatna 

Teren B2-U 

Treść uwagi : teren B2-U przeznaczyć na B2-ZP2 z prawem realizacji miejsc  

  postojowych na „zielonej” nawierzchni 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  

- teren B2-U ma nawierzchnię o powierzchni około 180m², na której można 

zmieścić 5-7 samochodów, ale bez warunków bezpiecznego dojazdu – wokół 

terenu są ciągi piesze, 

- w przypadku wyegzekwowania rozbiórki istniejącego obiektu usługowego, 

słusznym będzie realizacja nowego obiektu, ze względu na fakt, że jest to teren w 

obszarze centrum miasta, 

- możliwość realizacji miejsc postojowych określono przy rozpatrzeniu uwag    nr 4 i 

5  z pierwszego wyłożenia. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

wstrzymującym 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

 

4. Osoba prywatna 

Teren A1 

Działki nr 102/2, 103,104, 105, 106, 107, 108, 109/1, 109/2, 109/3, 110, 111, 112/2  
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b) Treść uwagi : w §23 ust 7 dopisać treść: 

„ustala się możliwość bilansowania miejsc postojowych na terenach A1-

UT2, A1-UT3, A1-ZI będących w dyspozycji inwestora”, 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  

- wnioskowane tereny stanowią otoczenie terenu A1-MW, do którego w §23 ust 7 

pkt 1 plan ustala dojazd przez ich obszar. Wzajemne uzupełnienie miejsc 

wprowadza kolizję funkcji. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie  

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

 

c) Treść uwagi : w §24 ust 7 dopisać treść: 

„ustala się możliwość bilansowania miejsc postojowych na terenach A1-

UT3, A1-ZI będących w dyspozycji inwestora”, 

Rozstrzygnięcie : uwzględniono 

Uzasadnienie :  

- tereny A1-UT3 i A1-Z1 powiązane są z terenem hotelu „Port 110”, częściowo 

istniejącymi miejscami postojowymi,  

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym  

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

 

d) Treść uwagi : w §25 ust 7 dopisać treść: 
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„ustala się możliwość bilansowania miejsc postojowych na terenach A1-ZI 

będących w dyspozycji inwestora”, 

Rozstrzygnięcie : uwzględniono 

Uzasadnienie :  

- w zależności od formy usług turystycznych, które powstaną na terenie A1-UT2, 

zapotrzebowanie na miejsca postojowe może być różne. Zgodnie z §28 ust 3 w 

pasie zieleni izolacyjnej dopuszcza się realizację miejsc postojowych z 

nawierzchnią ażurową trawiastą w powiązaniu z ulicą A1-KDW. 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

4.4.  Treść uwagi : w §26 ust 7 dopisać treść: 

- „ustala się możliwość bilansowania miejsc postojowych na terenach 

A1-ZI będących w dyspozycji inwestora”, 

- „ustala się możliwość realizacji ażurowego parkingu dwupoziomowego 

bez zadaszenia” 

Rozstrzygnięcie : uwzględniono częściowo 

Uzasadnienie :  

- możliwość bilansowania miejsc postojowych na terenie A1-Z1 jest formalnym 

potwierdzeniem, że dopuszczone w §28 ust 3 realizacje tych miejsc w sąsiedztwie 

terenu A1-UT3 mogą być wliczone do jego bilansu, 

- budowa parkingu dwupoziomowego narusza zasady ładu przestrzennego w 

strefie powiązanej z obszarem Starego Miasta.  

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  
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Pozytywnie przy 1 głosie 

przeciwnym 

Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie przy 1 głosie przeciwnym 

 

5. Osoba prywatna 

Teren A3, działka 102/1 

Treść uwagi : ustanowić dojazd dla działki 102/1 przez działkę miejską nr 100/23 

Rozstrzygnięcie : nie uwzględniono 

Uzasadnienie :  

- dojazd do pojedynczego budynku ustala się w oparciu o przepisy odrębne. 

 

Komisja Rozwoju 

Gospodarczego Budżetu i 

Finansów 

Komisja Oświaty Kultury 

Sportu i Turystyki  

Komisja Problematyki 

Społecznej  

Pozytywnie jednogłośnie  Pozytywnie jednogłośnie Pozytywnie jednogłośnie 

 

Podana przez przewodniczącego obrad propozycja pozytywnego zaopiniowania rozstrzygnięcia 

Burmistrza Miasta do powyższej uwagi została przyjęta pozytywnie jednogłośnie 

e) podjecie uchwały 

 

Opinie Komisji zaprezentowane przez Przewodniczących Komisji : 

PROJEKT UCHWAŁY W SPRAWIE 

Komisja 
Oświaty, 

Kultury, Sportu  
i Turystyki  

 

Komisja 
Problematyki 

Społecznej  
 

Komisja 
Rozwoju 

Gospodarczego
, Budżetu i 
Finansów 

 
zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta 

Iławy 

Jednogłośnie 

pozytywnie  

Pozytywnie         za -

6 , przeciw -1 

Pozytywnie         za -

5 , przeciw -1 
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Rada Miejska w obecności 18 radnych – przy 17 głosach za i 1 przeciwnym podjęła uchwałę w 

sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Iławy 

Uchwała w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Iławy stanowi  załącznik nr 15 do protokołu  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że w pewnych elementach uchwały jest za, w innych 

przeciw, a potem głosuje w całości, wiec gdzie jest to jej „przeciw”. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że to jest nierozwiązywalny  

dylemat, mamy wątpliwości w jakiejś części uchwały i musimy podjąć decyzje czy przyjąć 

uchwałę w całości. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska odpowiedziała, że głosowania nad uwagami 

będą odnotowane w protokole. 

Przerwa w obradach 10 minut 

Po przerwie Przewodniczący Rady Wojciech Szymański wznowił obrady 

 

Ad 9. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej  Burmistrza Miasta 

Na podstawie § 25 ust. 1 pkt. 4) Załącznika nr 5 (Regulaminu Rady Miejskiej w Iławie) do 

Statutu Miasta Iławy, Burmistrz przedłożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności 

Burmistrza Miasta Iławy i Urzędu Miasta Iławy za okres 26.05.2015 – 15.06.2015. 

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Miasta Iławy oraz Zastępcy Burmistrza Miasta Iławy wzięli 

udział między innymi w: 

 

• Gali Osiągnięć Uczniów w Kinoteatrze „Pasja” 

• Gali Osiągnięć Szkolnych w Gimnazjum Nr 1 w Iławie 

• spotkaniu z Joanną Cywińską oraz aktorką Ewą Wencel w sprawie spektaklu w Iławie 

• spotkaniu z delegacją z Francji 
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• spotkaniu z delegacją z Chin – wizyta podczas Złotej Tarki – Radcy Kulturalnego 

Ambasady Chińskiej - Cai Lian oraz Trzeciego Sekretarza – Li Yinann 

• spotkaniu organizacyjno-założycielskim Rady Przyjaciół Harcerstwa Hufca ZHP Iława                     

w Gimnazjum Nr 1 w Iławie 

• Wyścigach Smoczych Łodzi 

• Dniu Otwartym Ikea Industry Lubawa 

• Pikniku Rodzinnym „Powitanie Lata” w Ławicach 

• Briefingu z mediami 

• Wystawie Filatelistycznej z okazji 710-lecia Iławy 

• Regionalnym Święcie Ryby 

• wyjeździe studyjnym przy ul. Ostródzkiej z ks. Kołodyńskim, Radnymi – J. Sochackim,                   

F. Rochowiczem oraz kierownikami wydziałów – A. Wanic, R. Radtke, W. Pieńczewskim 

• przetestowaniu nowego pojazdu ZKM 

• uroczystościach Święta Policji 

• spotkaniu z Michałem Drelichem w sprawie marketingu sportowego 

• wizycie u Władysława Kazimierza Wojewódzkiego – Powstańca Warszawskiego 

• spotkaniu w sprawie dróg powiatowych w Starostwie Powiatowym w Iławie 

• losowaniu członków do obwodowych komisji wyborczych ds. referendum 

• spotkaniu w sprawie termomodernizacji obiektów użyteczności publicznej 

• III Turnieju Charytatywnym na rzecz Antoniego Długosza 

• wernisażu prac poplenerowych artystów SART 

• wizycie u partnera zagranicznego we Francji 

 
 
Wydział Bieżącego Utrzymania 
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1. Wykonanie inwentaryzacji drzew wraz z oceną stanu zdrowotnego (wszystkie 

kasztanowce  na terenach miejskich, nabrzeże Jezioraka przy ul. Chodkiewicza, park 

miejski i fosa miejska przy ul. Niepodległości) 

Wykonawca: Marcin Lechtański, ul. Skłodowskiej 2A/20, 14-200 Iława 

Wartość brutto: 1.500,00 zł 

2. Wykonanie wiązań elastycznych i statycznych drzewa (klon pospolity) w fosie miejskiej  

Wykonawca: Zakład Urządzania i Utrzymania Zieleni Józef Przywoźny Bogumiła 

Przywoźna, ul. Leśna 8, 14-100 Ostróda 

Wartość brutto: 2.700,00 zł 

3. Zakup elementów małej architektury:  

• 3 ławki na przystanki autobusowe - ul. Biskupska, ul. Kościuszki, ul. Dworcowa 

• 2 stojaki rowerowe - ul. Niepodległości 

• 45 koszy betonowych - do ustawienia na terenie miasta 

• 5 koszy stalowych - wymiana koszy wzdłuż ul. Niepodległości 

Wykonawca: BASTER Maciej Paluchowski, ul. Paderewskiego 8C/28, 86-105 Świecie 

Wartość brutto z transportem: 23.800,50 

4. Remont izolatki w schronisku dla bezdomnych zwierząt 

Wykonawca: Przedsiębiorstwo Handlowo-Usługowe "NAWROTT" Wojciech Nawrott, 

Radomek 27, 14-200 Iława 

Wartość brutto: 28.700,00 zł 

5. Dofinansowanie modernizacji i remontów w ogrodach działkowych: 

• ROD Słoneczny Stok - wymiana kabla zasilającego ogrody - 851,16 zł 

• ROD Fadom - remont ogrodzenia - 913,00 zł 

• ROD Nad Iławką - modernizacja hydroforni - 512,76 zł 

6. Remont 5 ławek - ul. Niepodległości pod ratuszem 

Wykonawca: WZUHiP SPOMER sp. z o.o., ul. Biskupska 7, 14-200 Iława 

Wartość brutto: 3028,88 zł 
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Wydział Gospodarki Mieniem Komunalnym 
1. Zawarto akty notarialne na sprzedaż lokali mieszkalnych przy ulicy:  

 

• Smolki 19/50 o pow. 50, 26 m2 

• Smolki 25/5 o pow. 37, 79 m2 

• 1 Maja 35A/7 o pow. 46, 71 m2 

• Wiejskiej 2/16 o pow. 62, 46 m2 

• 1 Maja 35A/9 o pow. 57, 98 m2 

 

2. Zawarto akt notarialny na sprzedaż lokalu użytkowego przy ulicy Andersa 1/1A o pow. 3, 

75m2 

3. Wydano 8 decyzji o podziale nieruchomości. 

4. Zawarto akt notarialny na nabycie działki 2-99/26 i 5-183/6 o powierzchni   

0,1341 ha, położonej przy ulicy Sybiraków z przeznaczeniem pod drogę publiczną 

5. Zawarto akt notarialny na zbycie działki 6-50/73 o powierzchni 0,1318 przy ulicy 

Sosnowej           w ramach rozliczenia za działkę przy ulicy Sybiraków  

 
Wydział Planowania, Inwestycji i Monitoringu 
 
 

1. W dn. 24.06.2015 r. dokonano odbioru końcowego inwestycji pn. Budowa placu zabaw 

przy ul. Kraszewskiego w Iławie.  

Wykonawcą inwestycji była firma Spomer Sp. z o.o. z Iławy.  

Wykonano ciągi piesze, schody terenowe, ogrodzenie, barierki ochronne, trawniki, 

posadzono drzewa różnych gatunków, zamontowano 11 urządzeń zabawowych, ławki i 

kosze na śmieci.  

Łączny koszt inwestycji wyniósł 115.587,06 zł. 
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2. W dn. 25.06.2015 r. dokonano odbioru końcowego inwestycji pn. Budowa siłowni 

zewnętrznych w Iławie.  

Wykonawcą inwestycji była firma PPHU „Mevius” z Majdanu Brzezickiego.  

W ramach zadania przy ul. Chełmińskiej 1 - zamontowano 3 podwójne zestawy urządzeń              

do ćwiczeń siłowych i utwardzono miejsca wokół ławek; przy ul. Kajki koło bazy 

wioślarskiej   – zamontowano 2 podwójne zestawy urządzeń do ćwiczeń siłowych oraz 

stojak na rowery.  

Łączny koszt inwestycji wyniósł 35.731,53 zł. 

3. W dn. 30.06.2015 r. przekazano teren budowy wykonawcom inwestycji 

pn. Modernizacja (p.poż.) Przedszkola Miejskiego nr 5 oraz 6 w Iławie. We wtorki i 

czwartki na placu budowy odbywają się spotkania inwestora i inspektora nadzoru 

inwestorskiego monitorujące postęp           i prawidłowość robót budowlanych.  

Planowane zakończenie prac: w przedszkolu Nr 5 - 20.08.2015 r. natomiast w 

przedszkolu            nr 6 - I etap do 10.08.2015 r., II etap do 10.08.2016 r. 

4. W dn. 02.07.2015 r. została zawarta umowa z Pracownią Drogową Grzegorz Drzycimski         

z Iławy na prowadzenie kompleksowego nadzoru inwestorskiego nad zadaniem pn. 

Budowa drogi do sądu wraz z parkingami w Iławie.  

Umowa została zawarta na podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w ramach 

zamówienia prowadzonego w trybie rozpoznania cenowego z dnia 26.06.2015 r. Wartość 

umowy opiewa na kwotę ryczałtową brutto 3.480,00 zł. 

5. W dn. 08.07.2015 r. została zawarta umowa z firmą SKANSKA S.A. z Warszawy na 

budowę drogi do sądu wraz z parkingami w Iławie.  

Umowa została zawarta na podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w wyniku 

przetargu nieograniczonego z dnia 30.06.2015 r. 

Wartość umowy opiewa na kwotę ryczałtową brutto 531.327,28 zł.  

Termin zakończenia realizacji przedmiotu zamówienia przewidziany jest na 31.07.2016 r. 
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6. W dn. 08.07.2015 r. została zawarta umowa z firmą DROMOS Sp. z o.o. z Olsztyna                    

na wykonanie dokumentacji budowlanej dla inwestycji pn. Rozbudowa układu 

komunikacyjnego cmentarza przy ul. Ostródzkiej.  

Umowa została zawarta na podstawie wyboru najkorzystniejszej oferty w wyniku 

przetargu nieograniczonego.  

Wartość umowy opiewa na kwotę ryczałtową brutto 6.081,00 zł.  

Komplet dokumentacji odebrano w dniu 18.08.2015 r.  

Obecnie trwa procedura przetargowa na wyłonienie wykonawcy robót budowlanych. 

7. W dn. 10.07.2015 r. odbyło się uroczyste otwarcie Portu Śródlądowego w Iławie. Miasto 

Iława, jako partner Projektu finansował zakres związany z komunikacją Portu 

(ul. Chodkiewicza, połączenie z ul. Mazurską, chodniki, parkingi, zieleńce, infrastruktura 

techniczna związana   z drogą, tj. oświetlenie, kanalizacja deszczowa). Łącznie miasto w 

projekcie partnerskim wydało 760 tys. zł. 

8. W dn. 10.07.2015 r. dokonano odbioru końcowego inwestycji pn. Budowa ulicy K. 

Odnowiciela etap III 

Wykonawcą inwestycji była firma Spomer Sp. z o.o. z Iławy.  

Wykonano nawierzchnię ulicy z kostki brukowej betonowej w ilości 572.90 m2 chodniki 

359,50 m2, parking w ilości 250,70 m2., oświetlenie uliczne słupy wraz z oprawami szt. 2 

Koszt zadania wyniósł 166.197,95 zł. 

9. W dn. 15.07.2015 r. odebrano komplet dokumentacji budowlanej dla zadania 

pn. Budowa drogi dojazdowej do przychodni ”Rodzina” przy Al. Jana Pawła II w Iławie. 

Następnie wystąpiono do Starostwa Powiatowego z wnioskiem o pozwolenie na 

budowę, które otrzymano w dniu 06.08.2015.  

Obecnie trwa procedura przetargowa na wyłonienie wykonawcy robót budowlanych. 

10. W dn. 30.07.2015 r. odebrano komplet dokumentacji budowlanej dla zadania 

związanego    z przebudową instalacji: wentylacji mechanicznej, chłodzenia i hydrantowej 

oraz remontu dachu i elewacji w budynku hali widowiskowo-sportowej. Dokumentację 



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 39 

złożono w Starostwie Powiatowym w celu uzyskania pozwolenia na budowę. W dniu 

14.08.2015r. odebrano komplet dokumentacji wykonawczej dla zadania związanego z 

przebudową instalacji: wentylacji mechanicznej, chłodzenia i hydrantowej oraz remontu 

dachu i elewacji w budynku hali widowiskowo-sportowej. 

Łącznie cała dokumentacja projektowa kosztowała 38.376,00 zł 

11. W dn. 12.08.2015 r. zatwierdzono końcowy wniosek o płatność dla projektu WND-

RPWM.06.02.02-28-008/14 pn. Poprawa bezpieczeństwa ekologicznego poprzez 

wyposażenie OSP w samochód ratownictwa ekologicznego w Iławie. 

Zgodnie z kalendarzem płatności Banku Gospodarstwa Krajowego środki w wysokości 

725 tys. wpłynęły w dniu 19.08.2015r. 

12. W dn. 13.08.2015 r. ogłoszono przetarg na opracowanie dokumentacji projektowej na 

budowę drogi łączącej ul. Gdańską z ul. Wiejską. 

Planowany termin otwarcia ofert – 25.08.2015r.  

 

Ośrodek Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

 

1. W dniach 27.06. - 06.07.2015 r. odbyły się kolonie w Zawoi dla 20 dzieci 

2. W dniach 29.06 - 03.07.2015 r. miała miejsce wizyta delegacji z Lamballe ( Francja)                

– przedstawiciele samorządu i organizacji pozarządowych z Lamballe we Francji 

3. W dniach 29.06. - 10.07.2015 r. w Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i 

Pomocy Rodzinie odbyły się półkolonie dla 12 dzieci 

4. W dniach 13.07. -  24.07.2015 r. w Ośrodku Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień                       

i Pomocy Rodzinie odbyły się półkolonie dla 20 dzieci 

5. W dniach 20.07. - 31.07.2015 r. odbyły się półkolonie dla 20 dzieci organizowane przez 

Stowarzyszenie Orka (finansowanie ze środków Gminy Miejskiej Iława) 
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6. W dniach 31.07.2015 r. oraz 01.08.2015 r.  w godzinach nocnych przeprowadzono 

obserwację rynku alkoholowego w Iławie przez przedstawicieli Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych, Straży Miejskiej i Policji 

7. W dn. 06.08.2015 r. w Ośrodku Psychoedukacjo, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy 

Rodzinie odbyło się spotkanie w sprawie zagrożenia hazardem w Iławie (automaty) z 

udziałem  

Zastępcy Burmistrza, Ewy Junkier, przedstawicieli Urzędu Celnego, Straży Miejskiej i 

Ośrodka Psychoedukacji, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy Rodzinie 

8. W dniach 10.08. - 22.08.2015 r. odbyły się półkolonie dla 20 dzieci organizowane przez 

Stowarzyszenie Sportów Wodnych (finansowanie ze środków Gminy Miejskiej Iława) 

9. W dniach 17.08. - 28.08.2015 r. odbyły się półkolonie dla 20 dzieci organizowane przez 

Towarzystwo Przyjaciół Dzieci (finansowanie ze środków Gminy Miejskiej Iława) 

10. W dniach 18.08. - 21.08.2015 r. w Popowie miały miejsce warsztaty dla młodzieży z 

Klubu    w Ośrodku Psychoedukacjo, Profilaktyki Uzależnień i Pomocy Rodzinie - 15 

uczestników 

 

Iławskie Centrum Kultury 

1. W dniach 26.06. – 28.06.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbyła się XVII 

Iławska Fama Rock Festiwal. Podczas festiwalu odbył się przegląd kapel amatorskich 

Wystąpili także: Tripture, OCN, Mama – Selita, Pidżama Porno, Mechanizm, Chemia, 

Chassis, Proletariat                 i T. Love. W trakcie imprezy odbyło się wiele działań 

towarzyszących: Festiwal Ford Trucków, wyścigi rowerów wodnych, pokaz tańca ognia.  

W imprezie uczestniczyło ok. 2000 osób. 

2. W dniach 10.07. – 12.07.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbyły się Dni 

Iławy   i Regionalne Święto Ryby. W trakcie imprezy zrealizowane zostały konkursy 

kulinarne,   a na estradzie wystąpili: Amelia Dubanowska laureatka konkursu piosenki 

„Śpiewam,   bo lubię”, Brygida i Robert Łukowscy z programem biesiadnym, Grupa 
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Steppersi, zespół Parkway, Paweł Gołecki zespół Vavamuffin oraz Patrycja Markowska z 

zespołem.  

W imprezie uczestniczyło 5000 osób.  

W dn. 10.07.2015 r. w Hali Sportowo-Widowiskowej odbyło się również otwarcie 

Wystawy Filatelistycznej II stopnia „710 lat Iławy” oraz wystawy fotograficznej 

prezentującej zdjęcia  wyprawy i rejsu  na najzimniejsze Morze Rossa „Selema 

Antarktyda – Wytrwałość”. 

 W tym samym dniu odbyło się w Kinoteatrze spotkanie z kapitanem wyprawy Piotrem 

Kuźniarem. 

3. W dn. 16.07.2015 r. miał miejsce wernisaż wystawy poplenerowej prac artystów 

Stowarzyszenia SART „Turystyczne walory miasta i okolic Iławy widziane oczami artysty”. 

W wernisażu uczestniczyło 50 osób. 

4. W dn. 18.07.2015 r. w Parku Miejskim odbyła się impreza p.n. Park Jam. W programie 

wystąpili: DJ Szudi, DJ Radzion, odbył się pokaz Break Dance, warsztaty z DJ i warsztaty               

nt. profilaktyki uzależnień. W Amfiteatrze im. Louisa Armstronga wystąpili: Jaro, Martyn 

ESM  i Zbyn, Pelson – Molesta, Jeru the Damaja, Afu – Ra.  

W imprezie uczestniczyło 1000 osób. 

 

5. W dn. 19.07.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbyła się impreza „Pray 

Sesion Iława 2015”.  W ramach imprezy odbyły się warsztaty teatralno-taneczne, 

spektakl grupy teatralno-tanecznej Stolarnia oraz Koncert jazzowy Pray Session. 

W imprezie uczestniczyło 500 osób.  

6. W dn. 25.07.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbył się koncert Raya Wilsona               

– Genesis Classic. Suport zagrał zespół Cuba de Zoo. 

W koncercie uczestniczyło 600 osób 

7. W dn. 26.07.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga odbył się Międzynarodowy 

Festiwal Folkloru. Wystąpiły zespoły: Ziemia Cieszyńska, Folklory Subor VAH ze Słowacji, 
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Estampa de Mexico z meksyku, Słowiańska dusza z Ukrainy i Białorusio, Satit Silpakorn 

Folk Dance Group z Tajlandii, Kompania Folclorica Inspiraciones Costarricenses z 

Kostaryki. Podczas koncertów odbył się również Jarmark Sztuki Ludowej.  

W imprezie wzięło udział 1000 osób. 

8. W dniach 31.07. – 01.08.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga zrealizowany 

został Festiwal Jeziorak Szanty. W programie festiwalu wystąpili: Teatr Rozrywki ze 

spektaklem Wyspa Piratów, zespół Anker, Atlantyda, Mechanicy Szanty, Fajer i kapela 

spod stołu, Stonehenge, Carantuohill z gościnnym udziałem Roberta Kasprzyckiego.  

W festiwalu uczestniczyło 1500 osób   

9. W dniach 07.08. – 09.08.2015 r. w Amfiteatrze im. Louisa Armstronga i na terenie całego 

miasta odbył się XLV Międzynarodowy Festiwal Jazzu Tradycyjnego Old Jazz Meeting 

Złota Tarka 2015. 

 W koncertach głównych na scenie Amfiteatru i w imprezach towarzyszących wzięło 

udział ok. 8000 osób. 

 

10. W dn. 16.08.2015 r. w ramach koncertów „Niedziela w Parku” zorganizowany został 

koncert zespołu Cotton Wing – laureata Festiwalu Rawa Blues. Przed koncertem 

przeprowadzono animacje dla dzieci i dorosłych.  

W imprezie wzięło udział 300 osób. 

11. W dn. 21.08.2015 r. w sali wystaw Iławskiego Centrum Kultury odbył się wernisaż 

wystawy „Wystawa wspólna” absolwenci Wydziału Sztuki UWM z terenu Powiatu 

Iławskiego    – Stowarzyszenie Pro Bono 

 

Iławskie Wodociągi 

 

1. Budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w południowej odnodze ul. B. 

Śmiałego 
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• Przedmiot inwestycji: 

Planowane przedsięwzięcie jest inwestycją własną zarządcy sieci wod-kan w 

Iławie: Iławskie Wodociągi Sp. z o.o. i ma na celu przygotowanie infrastruktury 

wodociągowej i kanalizacyjnej do dalszego rozwoju i rozbudowy miasta Iławy 

obszarze planistycznym E-MN5. 

Inwestycja obejmuje budowę sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej 

grawitacyjnej. 

• Istniejący stan zagospodarowania: 

Projektowane sieci będą zlokalizowane na działkach przeznaczonych pod drogi                

– KDpj i częściowo KDW, w południowej odnodze ulicy Bolesława Śmiałego. 

Obecnie znajduje się tam linia energetyczna, sieć gazowa oraz końcówka sieci 

wodociągowej  i kanalizacji sanitarnej. Zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna 

dopiero stopniowo powstaje. 

• Projektowane zagospodarowanie działki: 

Planowana budowa sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej jest realizowana                

w celu uzbrojenia działek położonych przy południowej odnodze ulicy Bolesława 

Śmiałego, przeznaczonych pod zabudowę jednorodzinną. 

Sieci będą prowadzone po obu stronach pasa drogowego, poza przyszłą jezdnią. 

Obecnie są to działki prywatne. Planuje się ułożenie wodociągu z rur PE o 

średnicy 90mm zakończonego hydrantem oraz kanalizacji sanitarnej 

grawitacyjnej PVC SN8  o średnicy 160mm uzbrojonej 6 studniami PVC 425 mm. 

• Zestawienie długości projektowanych sieci: 

Długość sieci wodociągowej: 90,5 mb. 

Długość sieci kanalizacji sanitarnej: 121,5 mb. 

Termin wykonania: 20-31.07.2015 r. 
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2. Budowa sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej w ul. Ks. Dobrawy – 

Odnowiciela   w Iławie. 

• Przedmiot inwestycji: 

Planowane przedsięwzięcie jest inwestycją własną zarządcy sieci wod-kan w 

Iławie: Iławskie Wodociągi Sp. z o.o. i ma na celu przygotowanie infrastruktury 

kanalizacyjnej do dalszego rozwoju i rozbudowy miasta Iławy oraz poprawy 

sprawności i niezawodności działania istniejącej sieci kanalizacji sanitarnej w 

obszarze planistycznym E-MN5, E-MWU oraz E-MW2 

Inwestycja obejmuje budowę sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej i tłocznej. 

• Istniejący stan zagospodarowania: 

Projektowany odcinek tłoczny położony jest całkowicie w pasie drogowym, poza 

istniejącymi jezdniami w terenie zabudowy jednorodzinnej, odcinek grawitacyjny 

biegnie również w pasie drogowym, poza jezdnią ulicy Piastowskiej oraz w 

terenach przeznaczonych pod zabudowę wielorodzinną i usługową. 

 

• Projektowane zagospodarowanie działki: 

Planowana budowa sieci kanalizacji sanitarnej jest realizowana w celu znacznego 

poprawienia działania pompowni ścieków i sieci sanitarnej w ul. Ks. Dobrawy 

oraz uzbrojenia działek położonych pomiędzy ulicami Piastowska i Odnowiciela, 

przeznaczonych pod zabudowę wielorodzinną i usługową. 

Zakres inwestycji skupia się w północno-wschodniej części miasta. 

Przedsięwzięcie ma na celu poprawienie i zabezpieczenie sprawnego 

funkcjonowania infrastruktury sanitarnej dla strefy zabudowy jednorodzinnej: E-

MN5 oraz przygotowanie infrastruktury kanalizacji sanitarnej dla stref: E-MWU 

oraz E-MW2.  

• Zestawienie długości projektowanych sieci: 

Długość sieci kanalizacji sanitarnej tłocznej: 229,5 mb. 
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   Długość sieci kanalizacji sanitarnej grawitacyjnej: 205,0 mb. 

   Termin: wrzesień 2014 – lipiec 2015r. 

 

Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Rekreacji  

1. 27.06. – 28.06.2015 r. – Ogólnopolski Turniej Piłki Nożnej - Memoriał Benedykta Gaca                    

i Józefa Łobockiego 

Miejsce: Stadion Miejski 

2. 04.07. – 15.07.2015 r.  – Ogólnopolska Wystawa modeli 1/87 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

3. 04.07.2015 r. – II Regaty Smoczych Łodzi „O Złote Wiosło Jezioraka 2015” (impreza 

współorganizowana) 

Miejsce: Akwen Małego Jezioraka 

4. 05.07.2015 r. – V Rajd Pływacki Wokół Małego Jezioraka (impreza współorganizowana) 

Miejsce: Akwen Małego Jezioraka 

 

5. 19.07.2015 r. - Krajowa Wystawa Filatelistyczna (impreza współorganizowana) 

Miejsce: Akwen Małego Jezioraka 

6. 11.07.2015 r. – Turniej Bubble Football 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 

7. 26.07.2015 r. - Siatkówki Plażowej w ramach „Lato z Beach-Volley 2015” (impreza 

współorganizowana) 

Miejsce: Plaża Miejska przy ul. Kajki 

8. 01.08. – 02.08.2015 r. – Regaty Jachtów Kabinowych „O Puchar Dyrektora ICSTiR” 

Miejsce: Akwen Jezioraka 

9. 01.08.2015 r. – Ogólnopolskie Zawody Wędkarskie „Ukleja 2015” (impreza 

współorganizowana) 

Miejsce: Hala Sportowo-Widowiskowa 
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10. 02.08.2015 r. – II Turniej Siatkówki Plażowej w ramach „Lato z Beach-Volley 2015” 

(impreza współorganizowana) 

Miejsce: Plaża Miejska przy ul. Kajki 

11. 09.08.2015 r. - Turniej Siatkówki Plażowej w ramach „Lato z Beach-Volley 2015  

(impreza współorganizowana) 

Miejsce: Plaża Miejska przy ul. Kajki 

12. 16.08.2015 r. – XX Mistrzostwa Iławy w Siatkówce Plażowej (impreza 

współorganizowana) 

Miejsce: Plaża Miejska przy ul. Kajki 

13. Ponadto w okresie wakacyjnym Iławskie Centrum Sportu, Turystyki i Relreacji było 

organizatorem:  

• gier i zabaw rekreacyjno-sportowych na Orlikach na os. Lipowy Dwór oraz os. 

Lubawskie (w ramach akcji „Wakacje na Orliku”) 

• zgrupowań i obozów sportowych (hala sportowo-widowiskowa, stadion 

miejski, pływalnia) 

Miejska Biblioteka Publiczna 

1. 18.06. – Spotkanie mam – „Jestem zdolny i kreatywny” – 21 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

2. 23.06. – Lekcja biblioteczna dla podopiecznych Domu Pomocy Społecznej – 7 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

3. 23.06 – Dyskusyjny Klub Książki – „Tove Jansson. Mama Muminków” – 3 osoby. 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

4. 24.06. – Głośne czytanie – „Wakacje, wakacje, wakacje będą znów” – 64 osoby. 

Miejsce: Przedszkole Miejskie Nr 4 

5. 25.06. – Głośne czytanie – „Franklin nocuje pod namiotem” – 21 osób 

Miejsce: Przedszkole „Mali Odkrywcy” 

6. 25.06. – Multimedialna Lekcja biblioteczna – 35 osób 
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Miejsce: Oddział dla Dzieci, Wypożyczalnia dla Dorosłych, Pracownia Komputerowa 

7. 01.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

8. 03.07 – Wernisaż wystawy Pauliny Baranik „Przypadkiem” – 53 osoby 

Miejsce: Biblioteka Główna 

9. 03.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

10. 6.07. – Zajęcia plastyczne – teatr cieni – ruchome papierowe postacie – 8 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

11. 06.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

12. 7.07. – Wtorek z książką. Zuzia na wakacjach i wakacyjne marzenia dzieci – 3 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

13. 7.07 – Gry i zabawy – 13 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

14. 8.07. – Zajęcia sportowe – 13 osób 

Miejsce: Basen Miejski 

15. 08.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

16. 08.07 – Spotkanie Zarządu Towarzystwa Miłośników Ziemi Iławskiej – 5 osób 

Miejsce: Czytelnia Ogólna 

17. 8.07 – Artystyczna środa – składane rybki – 5 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

18. 9.07 – Jak jest zbudowany zegar słoneczny – „Budujemy zegar słoneczny” – 14 osób. 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

19. 9.07 – Czwartki w sieci – PhotoFunia – 12 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa  
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20. 10.07 – Gildia Magii i Miecza – RPG – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

21. 10.07 – Piątkowy misz – masz – gra „Było sobie życie” – 3 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

22. 10.07 – Zajęcia sportowe – chłopcy. Obrazy z kolorowych kółek – dziewczęta – 16 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

23. 10.07 – „Z magii i z ognia” – zajęcia z ceramiki – 13 osób. 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

24. 13.07 – Wodny świat – zajęcia plastyczne – tworzenie rekinów i rybek – 16 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

25. 13.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

26. 14.07 – Wycieczka do Ratusza – historia powstania oraz zwiedzanie wieży ratuszowej               

– 16 osób 

Miejsce: Ratusz Miejski 

27. 14.07 – Wtorek z książką – Zaklęty zamek w lesie olsztyńskim – baśniowe skrzaty – 

ilustracje – 4 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

28. 15.07 - Zajęcia sportowe – 12 osób 

Miejsce: Basen Miejski 

29. 15.07 – Artystyczna środa – zegar słoneczny – 3 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

30. 16.07 – Gry i zabawy – 14 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

31. 16.07 – Czwartki w sieci – PS3 Start the Party – 5 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

32. 17.07 – Zajęcia sportowe – 15 osób 
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Miejsce: Plac zabaw - Chełmińska 

33. 17.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 3 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

34. 17.07 – Piątkowy misz – masz – wesołe rurki do napojów – 4 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

35. 20.07 – Zajęcia plastyczne – zwierzęta, pojazdy, postacie, letnie obrazy – 16 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

36. 21.07 - Gry i zabawy – 17 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

37. 21.07 – Wtorek z książką – Baśnie polskie – kredowe szaleństwo – 3 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

38. 22.07 - Zajęcia sportowe – 16 osób 

Miejsce: Basen Miejski 

39. 22.07 – Gildia Magii i Miecza- planszowe gry strategiczne– 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

40. 22.07 – Artystyczna środa – kartka z wakacji – 5 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

41. 23.07 – Kalambury, konkursy i gry grupowe – 18 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

42. 23.07 - Czwartki w sieci – PS3 Start the Party – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

43. 24.07 – Tworzymy roboty – zajęcia z robotyki Lego – 23 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

44. 24.07 – Piątkowy misz – masz – domino – 5 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

45. 27.07 – Zawody sportowe – 19 osób 

Miejsce: Teren miasta 
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46. 27.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

47. 28.07 - Gry i zabawy – 16 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

48. 28.07 – Wtorek z książką – piszemy książkę „Dziewczynka i Syrenka – przyjaciółkami”                

– 4 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

49. 28.07 – Lekcja biblioteczna – „A właśnie, że książka jest ciekawa” – dzieci z „Bajkowego 

Przedszkola” – 25 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

50. 29.07 - Zajęcia sportowe – 16 osób 

Miejsce: Basen Miejski 

51. 29.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

52. 29.07 – Artystyczna środa – podkładki na stół – 6 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

53. 30.07 – Zajęcia plastyczne – malowanie twarzy – 17 osób.  

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

54. 30.07 - Czwartki w sieci – PS3 Start the Party – 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

55. 31.07 – Gildia Magii i Miecza- komputerowe gry strategiczne– 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

56. 31.07 – Zawody sportowe – 14 osób 

Miejsce: Teren miasta 

57. 31.07 – Piątkowy misz – masz – gra „Trudności” – 5 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

58. 02.08 – Spotkanie pod wierzbą – 50 osób 
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Miejsce: Stare Miasto 

59. 03.08 – Zajęcia plastyczne – trójwymiarowe ramki do zdjęć – 15 osób. 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

60. 03.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 7 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

61. 04.08 - Gry i zabawy – 18 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

62. 04.08 – Wtorek z książką – Bajkowe kalambury – 6 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

63. 05.08 - Zajęcia sportowe – 16 osób 

Miejsce: Basen Miejski 

64. 05.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 8 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

65. 05.08 – Artystyczna środa – Drzewo naszych rąk – 4 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

66. 06.08 – Zajęcia plastyczne – witraże i szklane ozdoby – 19 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

67. 06.08 – Czwartki w sieci – PS3 Start the Party – 4 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

68. 07.08 – Siatkówka i piłka nożna na plaży – 21 osób 

Miejsce: Plaża Miejska 

69. 07.08 – Piątkowy misz – masz – ozdobne talerzyki – 3 osoby 

Miejsce: Filia Nr 2 

70. 07.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

71. 10.08 – Zakładki metodą Decoupage – 20 osób 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 
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72. 10.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

73. 11.08 - Gry i zabawy – 19 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

74. 11.08 – Wtorek z książką – Mój ulubiony bohater z bajki – 6 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

75. 12.08 - Zajęcia sportowe – 21 osób 

Miejsce: Basen Miejski 

76. 12.08 – Gildia Magii i Miecza – strategiczne gry komputerowe – 3 osoby 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

77. 12.08 – Artystyczna środa – Gdzie chciałabym być? – akwarele – 6 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

78. 13.08 – Zajęcia plastyczne – „Plastikowe łapacze” – 22 osoby 

Miejsce: Oddział dla Dzieci 

79. 13.08 - Czwartki w sieci – PS3 Start the Party –  6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

80. 14.08 – Gry i zabawy plenerowe – 21 osób 

Miejsce: Teren miasta 

81. 14.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

82. 14.08 – Piątkowy misz – masz – gry planszowe – 6 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

83. 17.08 – Iławska Gra Miejska – znajdź atrakcje Iławy – wspólnie z Dariuszem Paczkowskim 

– 16 osób 

Miejsce: Teren miasta 

84. 17.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 6 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 
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85. 18.08 – Wtorek z książką – „Mikołajek” – scena małego aktora – 5 osób 

Miejsce: Filia Nr 2 

86. 19.08 – Gildia Magii i Miecza- RPG – 5 osób 

Miejsce: Pracownia Komputerowa 

W ramach Programu Biblioteki Narodowej „Zakup nowości wydawniczych dla bibliotek” 

otrzymano dofinansowanie w kwocie 28 690 zł.  

Ogółem w okresie sprawozdawczym w Miejskiej Bibliotece Publicznej odbyło się 87 działań.                 

We wszystkich formach uczestniczyły 1 040 osób. 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej 

1. W dniach 27.06. - 06.07.2015 r. dzieci i młodzież w wieku 8-17 lat wyjechała na kolonie         

do miejscowości Zawoja (woj. Małopolskie). W wypoczynku uczestniczyło 30 dzieci 

będących uczestnikami zajęć w Świetlicy Środowiskowej MOPSIK oraz Młodzieżowym 

Klubie Integracji Społecznej.   

 

2. W dn. 29.06.2015 r. 32 pensjonariuszy z Dziennego Domu Pomocy Społecznej w Iławie 

wyjechało na wycieczkę rekreacyjno-integracyjną do Krynicy Morskiej.  

3. Zarządzeniem nr 0030-54 Burmistrza Miasta Iławy z dnia 17 lipca 2015 r. został powołany 

Zespół ds. Opracowania Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Iławy                

na lata 2016-2020. Do zadań Zespołu należy podejmowanie wszelkich działań 

wspierających merytorycznie i organizacyjnie proces opracowania Strategii. Obsługę 

administracyjną prac Zespołu zapewnia Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Iławie. W 

miesiącach lipcu i sierpniu przeprowadzane są wśród mieszkańców naszego miasta 

ankiety mające na celu poznanie ich potrzeb i oczekiwań, co pozwoli na wyznaczenie 

najważniejszych kierunków rozwoju społecznego Miasta. 

4. W dniach 06.07. - 19.08.2015 r. 15 dzieci od 8 do 16 roku życia, zakwalifikowanych przez 

pracowników socjalnych, wypoczywało na koloniach letnich w Kątach Rybackich i Wiśle.                
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W wypoczynku udział wzięło 7 uczniów szkół podstawowych, 4 szkół gimnazjalnych                      

i 4 ponadgimnazjalnych. Organizatorem kolonii było Kuratorium Oświaty w Olsztynie. 

5. W dniach 03.08. - 28.08.2015 r. w Świetlicy Środowiskowej MOPSIK przy ulicy 

Westerplatte  5 odbyły się półkolonie letnie dla dzieci i młodzieży z rodzin pozostających 

pod opieką MOPS w Iławie. 03.08 - 14.08 - I turnus - 40 dzieci oraz 17.08 - 28.08 - II 

turnus - 40 dzieci. Zajęcia odbywają się od poniedziałku do piątku w godzinach 900 - 1530. 

W ramach zajęć organizowane są między innymi: 

• gry i zabawy świetlicowe (gry planszowe, gry zespołowe, zabawy z chustą Klanzy, 

zabawy integracyjne i socjoterapeutyczne) 

• zajęcia plastyczne (malowanie na szkle, origami, papieroplastyka, malowanie, 

rysowanie, lepienie z plasteliny itp.) 

• zajęcia taneczne i muzyczne (tańce, układy taneczne, karaoke) 

• zajęcia sportowe (wyjścia na boisko, piłka nożna, gry i zabawy ruchowe, 

koszykówka, siatkówka itp.) 

• zorganizowane wyjścia na plażę miejską pod nadzorem ratownika 

• filmy DVD 

• zajęcia komputerowe (gry i zabawy z komputerem) 

• liczne konkursy ( plastyczne, bilarda, piłki stołowej, Rummikub, Memos itp.) 

Dla obu turnusów przewidziano wycieczkę do Miasteczka Westernowego Kansas koło 

Grudziądza, gdzie uczestnicy wcielą się w kowbojów i Indian, będą strzelać z łuku, 

znakować bydło, odwiedzać kopalnie złota itp. Dodatkowo zwiedzą mini zoo, odwiedzą 

świat bajek          i pobawią się w wesołym miasteczku. Wycieczka zaplanowana jest na 26 

sierpnia 2015 r.  

Straż Miejska w Iławie 

1. W okresie międzysesyjnym Straż Miejska w Iławie podjęła i przeprowadziła 840 interwencji 

zgłoszonych przez mieszkańców dyżurnemu jednostki, przeprowadzonych z inicjatywy własnej                    

i ujawnionych przez monitoring wizyjny, podczas których wylegitymowano 182 osób. 
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2. W dn. 23.06.2015 r. Komendant Straży Miejskiej wraz ze strażnikiem, na zaproszenie 

Samorządowej Szkoły Podstawowej w Rudzienicach, uczestniczyli w pogadance n.t. „Bezpieczne 

Wakacje” w klasie  I i oddziale przedszkolnym. W pogadance uczestniczyło 57 dzieci.  

3. W dn. 23.06.2015 r. funkcjonariusze, wraz z pracownikiem Urzędu Miasta uczestniczyli                               

w rekonesansie po mieście pod względem czystości.  

4. W dn. 25.06.2015 r. strażnik Straży Miejskiej uczestniczył w Walnym Zgromadzeniu Członków 

Spółdzielni Mieszkaniowej „Praca”, które odbyło się Hali Widowiskowo–Sportowej. Zasadne 

wnioski zgłoszone przez członków spółdzielni dotyczące spraw porządkowych, będą brane pod 

uwagę przy planowaniu zadań pracy Straży Miejskiej.                      

5. W dniach 26.06. – 28.06.2015 r. odbył się XVII Iławski Fama Rock Festiwal i imprezy 

towarzyszące, gdzie funkcjonariusze Straży Miejskiej czuwali nad porządkiem i bezpieczeństwem 

uczestników poprzez obserwację CM i patrole piesze w rejonie kinoteatru, amfiteatru, fosy, Hali 

Widowisko-Sportowej, ratusza, parku miejskiego, os. Stare Miasto. Wystawiono 2 służby 

weekendowe w godz. 14.00 – 22.00 i 16.00 – 24.00.  

 

6. W dn. 29.06.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej wraz z członkiem MKRPA dokonali kontroli 

sklepu, którego właściciel wystąpił o wydanie zezwolenie na sprzedaż alkoholu.  

7. W dn. 30.06.2015 r. funkcjonariusz Straży Miejskiej udzielił asysty administratorowi spółdzielni 

mieszkaniowej „Praca”, w związku z usuwaniem przez administratora z klatki schodowej 

wózków                i rowerów trzymanych przez mieszkańców.  

8. W dn. 30.06.2015 r. funkcjonariusz Straży Miejskiej uczestniczył w szkoleniu w Ośrodku 

Psychoedukacji, Profilaktyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie, gdzie udzielił informacji osobom 

biorącym udział w szkoleniu, jakie konsekwencje grożą sprzedawcom alkoholu za nie 

przestrzeganie Ustawy o Wychowaniu w Trzeźwości.  

9. W dn. 04.07.2015 r. - funkcjonariusze Straży Miejskiej brali udział w zabezpieczeniu Regat 

Smoczych Łodzi, które odbyły się na jeziorze Mały Jeziorak.  
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10. W dniu 09.07.2015 r. na podstawie zarejestrowanego materiału z kamer monitoringu miejskiego 

został ustalony sprawca zanieczyszczenia jezdni na rondzie przy ul. Sienkiewicza. Właściciel 

firmy, do której należy pojazd zobowiązał się do pokrycia kosztów związanych z uprzątnięciem 

drogi.  

11. W dn. 10.07.2015 r. na podstawie zarejestrowanego materiału z kamer monitoringu miejskiego 

został ustalony numer rejestracyjny pojazdu, którym prawdopodobnie poruszali się sprawcy, 

którzy dokonali oszustwa metodą „na wnuczka”.  

12. W dn. 11.07.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej brali udział w zabezpieczeniu rajdu 

rowerowego, który odbywał się na ścieżce pieszo rowerowej wokół jeziora „Mały Jeziorak”.  

13. W dniach 11.07. i 12.07.2015 r., 4 funkcjonariuszy Straży Miejskiej brało udział w zabezpieczeniu 

imprezy „Dni Iławy” i „Święto Ryby”.  

14. W dn. 15.07.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej przewieźli osobę bezdomną do ośrodka dla 

osób bezdomnych „ Pomocni Ludziom” w Rucewie.  

15. W dn. 16.07.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej i KPP Iława przeprowadzili wspólne 

działania pn. „Niechroniony uczestnik ruchu drogowego” (NURD).   

 

16. W dn. 17.07.2015 r. jeden ze strażników wziął udział w spotkaniu zorganizowanym przez 

Burmistrza Miasta Iławy w związku z działającym przy ul. Wojska Polskiego sklepem, w którym 

odbywa się sprzedaż „ dopalaczy”.  

17. W dn. 18.07.2015 r. w związku z odbywającą się w iławskim amfiteatrze imprezą  „Park Jam”, 

została wystawiona nocna służba.  

18. W dn. 20.07. funkcjonariusz Straży Miejskiej udzielił asysty dla pracownika Urzędu Miasta 

podczas wizji lokalnej na wyspie Wielka Żuława.  

19. W dn. 22.07.2015 r. Komendant Straży Miejskiej uczestniczyła w spotkaniu organizowanym 

przez mieszkańców bloku przy ul. 1 Maja 2 w związku z nowo otwartą dyskoteką FACE CLUB przy 

ulicy Nowomiejskiej 1A. Na spotkaniu zostały przedstawione problemy, jakie powstały w czasie 

otwarcia klubu Taboo (zakłócanie ciszy nocnej, niszczenie mienia, bójki, załatwianie potrzeb 
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fizjologicznych, śmiecenie). Obecny był również przedstawiciel Policji. W spotkaniu uczestniczyło 

około 30 osób. Postulaty zostały przekazane Burmistrzowi.  

20. W dn. 23.07.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej udzielili asysty dla członka MKRPA podczas 

kontroli sklepu starającego się o zezwolenie na sprzedaż alkoholu.   

21. W dn. 25.07.2015 r. odbyła się służba wspólnie z funkcjonariuszami KPP Iława w patrolu 

rowerowym  i pojazdem służbowym Straży Miejskiej. Czuwano nad porządkiem i 

bezpieczeństwem w związku  z koncertem Raya Wilsona z zespołu Genesis w okolicy amfiteatru.  

22. W dniu 27.07.2015 r. Komendant Staży Miejskiej wraz ze strażnikiem uczestniczyli w szkoleniu 

pn. Antynarkotykowa Profilaktyka Lokalna, gdzie omawiano między innymi aspekty prawne, 

sposoby dystrybucji i działanie dopalaczy, czynniki warunkujące skuteczność profilaktyki i 

interwencji, edukacja rodziców.  

23. W dn. 28.07.2015 r. odbyło się spotkanie Burmistrza organizowane przez Komendant Straży 

Miejskiej z Komendantem KPP Iława i przedstawicielami MKRPA odnośnie nowo otwartego klub 

FACE CLUB na ul. Nowomiejskiej 1A w Iławie i związanymi z nim problemami.  

 

24. W dn. 29.07.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej udzielili asysty dla pracownika MKRPA 

podczas kontroli sklepu starającego się o uzyskanie zezwolenia na sprzedaż alkoholu.  

25. W dniach 31.07. i 01.08.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej czuwali nad porządkiem                                

i bezpieczeństwem uczestników Festiwalu Jeziorak Szanty w Amfiteatrze. Odbyły się 2 służby                   

w godzinach nocnych (18.00 – 02.00) wraz z funkcjonariuszami KPP Iława, podczas których 

dokonano kontroli sklepów i punktów podawania napoi alkoholowych ze szczególnym naciskiem                 

na obserwację FACE CLUB-u. W obserwacjach uczestniczyła też członek MKRPA. Funkcjonariusze 

podczas tej obserwacji nałożyli 6 MKK (4 w okolicy FACE CLUB i 2 przy sklepie nocnym i salonie 

gier na ul. Żeromskiego i Wojska Polskiego).  

26. W dn. 03.08.2015 r. funkcjonariusze Straży Miejskiej udzielili asysty dla pracownika Urzędu 

Miasta podczas czynności administracyjnych o wymeldowanie.                            
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27. W dn. 03.08.2015 r. strażnicy wraz z pracownikami Urzędu Miasta dokonali kolejnej kontroli 

miejsca prawdopodobnego występowania barszczu Sosnowskiego. Od 20.07.było ich cztery (ul. 

Ostródzka,  2 x Zalewska, Jagiełły 4 i Prusa 19). Wszystkie przypadki nie potwierdziły się. 

Komunikat umieszczono na portalu Bezpieczna Iława.  

28. W dn. 05.08.2015 r. strażnik wraz z pracownikiem Urzędu Miasta dokonali rekonesansu po 

mieście pod względem koszenia traw przez firmy sprzątające.  

29. W dn. 06.08.2015 r. Komendant uczestniczyła w spotkaniu w Ośrodku Psychoedukacji, 

Profikatyki, Uzależnień i Pomocy Rodzinie wraz z p. A. Liedtke, K. Panfilem, V-ce Burmistrz E. 

Junkier    i kierownikiem Urzędu Celnego M. Samoszukiem, nt. sklepów nocnych i przyległych do 

nich salonów gier, sprzedaży alkoholu i papierosów bez znaków akcyzowych.  

30. W dniach 07.08. - 09.08.2015 r. strażnicy Straży Miejskiej czuwali nad porządkiem i 

bezpieczeństwem podczas XLV Międzynarodowego Festiwalu Jazzowego „Złota Tarka – Iława 

2015”.  W związku z tym odbyły się służby w godzinach nocnych (16.00 – 24.00) i 2 służby 

weekendowe.  

 

31. W dn. 11.08..2015 r. strażnicy udzielili asysty dla pracownika Urzędu Miasta podczas czynności 

administracyjnych o wymeldowanie.  

32. W dn. 12.08.2015 r. zawieziono osobę bezdomną do Ośrodka Wsparcia w Rucewie.  

33. W dn. 14.08.2015 r. udzielono asysty dla pracownika Urzędu Miasta podczas czynności 

administracyjnych o wymeldowanie. 

W zadaniach codziennych położono nacisk na nadzór nad miejscami gdzie spożywany jest alkohol, 

odbywały się regularne kontrole ścieżek pieszo-rowerowych pod kątem niszczenia mienia i sprzątania 

psich odchodów przez właścicieli psów. Zlecono kontrolę Starego Miasta, cmentarza komunalnego  na ul. 

Wyszyńskiego, parkingu na ul. Kajki. W godzinach wieczornych odbywały się kontrole miejsc 

zagrożonych. Straż Miejska zajęła się problemem zatoki autobusowej przy ul. 1-go Maja przy SSP   Nr 4 w 

Iławie. Przeprowadzono rozmowę z dyrekcją szkoły. Na prośbę mieszkańców zostały zainstalowane dwie 

kamery przenośne wspomagające monitoring miejski. 

34. Łączna liczba udzielonych pouczeń – 150 
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Łączna suma nałożonych mandatów – 32 szt. na kwotę 2390,00 zł    

 

W dyskusji nad powyższym głos zabrali: 

Radny Roman Brzozowski zapytał o dofinansowanie koncertów odbywających się w 

kościołach w kwocie 50 tys. oraz wystawy filatelistycznej  w kwocie 25 tys. złotych- jak imprezy 

się udały i jak wykorzystano środki. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że już we wcześniejszej dyskusji nadmienił, 

że na wystawę filatelistyczną zabezpieczono 25 tys. złotych a wydano 1 tys. złotych, a nad  resztą 

należy się zastanowić, jak ją zagospodarować. Festiwal Muzyki Poważnej należy traktować w 

charakterze rozpoznania tematu jak wiele innych imprez i należy zastanowić się co dalej. Jedne 

imprezy będą eliminowane, inne zawężane a kolejne rozbudowywane. Tak samo będzie z tym 

festiwalem i będzie to rozważane we wrześniu lub w październiku. 

Radny Roman Brzozowski odpowiedział, że skoro będzie to tematem dyskusji 

wrześniowych to odstępuje od tematu, liczy na dyskusję w tym temacie i podjęcie właściwych 

decyzji. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński dodał, że podejście do organizacji tego typu imprez jest 

bardzo krytyczne, jednakże powinien być w mieście akcent muzyki poważnej.  

Radna Ewa Jackowska powiedziała, że niepokoi ją to, że na imprezę Fama Rock 

planowane jest 90 tys., a wydatkowane jest 179 tys.- poprosiła o wytłumaczenie, dlaczego tak 

się dzieje. Podobne były zdarzenia przy wczesniejszej kontroli komisji rewizyjnej w ICK. Dodała, 

że uważa, że jeśli ktoś planuje, to niech od razu zaplanuje większe środki. 

Dyrektor ICK Ewa Wiśniewska odpowiedziała, że Fama Rock przyniosła w tym roku 

straty na kwotę 41 tys. Poprosiła, aby radna Jackowska sprawdziła dochód.  

Radna Ewa Jackowska wypowiedź poza mikrofonem  

Dyrektor ICK Ewa Wiśniewska udzieliła wyjaśnień radnej poza dyskusją 

Radna Elżbieta Prasek zapytał o efekty wizyty we Francji. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że od wielu lat mamy umowy partnerskie              
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z Herborn Thollen i  Gargżdaj, i należy się zastanowić czy na tym poprzestać, czy  dążyć do 

podpisywania kolejnych umów. „ W latach 90-tych Sejmik Województwa Olsztyńskiego podpisał 

umowę o współpracy z departamentem w Bretanii i budował  tę współpracę. W czerwcu były w 

mieście dwie delegacje z miast Dinan i Lomballe, które od kliku lat, w sposób treściwy 

współpracują z Ośrodkiem Psychoedukacji. Podczas pobytu u nich można było zauważyć 

ogromną aktywność i zawiązane wczesniej przyjaźnie. Wyjazd był bardzo pracowity, poznaliśmy 

tematy związane ze społecznym wykluczeniem poprzez, bezrobotnych i bezdomnych oraz 

metody, jak te tematy łagodzić i zwalczać. Oni podczas pobytu u nas czerpią z naszych 

doświadczeń.  

Ustrój we Francji jest inny  niż u nas; 200-500 osobowe gminy mają swoich merów, to 

jedyny czterostopniowy układ samorządów  w Europie. Nie chcą współpracy na poziomie 

burmistrzowie, radni itp. tylko na poziomie stowarzyszeń, fundacji i społeczeństwa 

obywatelskiego, co nam bardzo odpowiada. Francuzi okazali się bardzo mili i sympatyczni, a 

Iława jest tam bardzo miło rozpromowana  przez ośrodek,   za co jestem im niezmiernie 

wdzięczny. Zapowiedział, że będzie z tego raport, który pokaże jak pracowity był to wyjazd.  

Radna Anna Zakrzewska powiedziała, że tak jak wielokrotnie pytała burmistrza Ptasznika 

o wymierne  efekty wyjazdu do Dubaju, tak teraz będzie pytała za jakiś czas, jakie będą 

wymierne efekty tego wyjazdu. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że już dziś może udzielić takiej odpowiedzi 

że gdy na to pytanie nie  udzieli poprawnych i wyczerpujących wyjaśnień, bo nikt tego nie zważy 

i nie zmierzy. 

Radna Ewa Jackowska wyjaśniła, że wspólnie ustaliły z Panią Dyrektor ICK, że starta 

będzie tak naprawdę pomniejszona o 47 tys., co i tak jest 40 tys. wydane za dużo. 

Zaproponowała, aby planować konkretne koszty, a nie na zasadzie  „zastaw się, a postaw się”   

bo miasta na to nie stać.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jeśli chodzi o imprezę Fama Rock, to 

chciałby to autoryzować,  bez obawy o młodą fale i uważa, że ta impreza jest wyjątkowo 
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nieudana i będzie wnioskował o to, aby ograniczyć ją do jednego dnia, co ograniczy koszty.  

Radny Roman Brzozowski zapytał o testowanie nowego pojazdu ZKM. W trosce o 

budżet, zapytał o podatek  dochodowy  od osób  fizycznych i prawnych i regulaminy do 

przetargów ogłaszanych przez miasto, ponieważ ciągle mamy do czynienia z firmą SKANSKA 

zatrudniająca podwykonawców   z Iławy. Dlaczego SKANSKIEJ się opłaca a tym firmom nie? 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że przetargi musza być ustalane 

bezstronnie i na pewno się tego trzymamy.  

Radny Roman Brzozowski powiedział, że nie mówi o przetargach tylko o warunkach 

przetargów, które ustala zleceniodawca. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jeśli chodzi o autobus to był tylko test, 

żadna decyzja nie zapadła i nic się nie wydarzyło.  

Odnośnie przetargów powiedział, że idąc do wyborów miał na celu ochronę rynku 

lokalnego, ale nasze rodzime firmy nie zawsze respektują nasze dobre chęci i ma już kilka 

przykrych doświadczeń z prób forsowania rodzimych firm, obraca się to przeciwko miastu, bo 

ktoś tego nadużywa. Ustawa o zamówieniach publicznych jest bardzo szczegółowa i nie daje 

możliwości lobbowania lokalnych przedsiębiorstw. Powiedział, że można dawać więcej 

zamówień z wolnej ręki, ale ma złe doświadczenia bo niewiele brakowało a sprawa znalazłaby 

się   w prokuraturze. Są to sprawy delikatne i nie chciałby o nich mówić na sesji. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że odpowiedź go satysfakcjonuje, skoro robi się 

tyle w tym kierunku, to kiedyś będą tego efekty. Powiedział, że pozytywnie postrzega szukanie 

nowych rozwiązań w ZKM, które mogą nieść za sobą oszczędności.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński przyznał, że faktycznie trwają poszukiwania bardziej 

ekonomicznego pojazdu do bazy ZKM 

 

Ad .7. Interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  poinformował, że w okresie 

miedzysesyjnym wpłynęły cztery  interpelacje pisemne radnych: Anny Zakrzewskiej z prośba o 
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odpowiedź na sesji, Janusza Zaborowskiego z prośbą o odpowiedź pisemną  oraz Andrzeja 

Pankowskiego  z wnioskiem  o odpowiedź ustną na sesji. 

W/w interpelacje stanowią załączniki od nr 16 do nr 19  

Radny Włodzimierz Harmaciński zapytał, czy były rozmowy w sprawie modernizacji ulicy 

Wodnej wzdłuż Iławskich  Wodociągów. 

Półwysep, gdzie jest osiedle Kormoran jest w fazie intensywnej modernizacji, 

unowocześniony zostanie Hotel Kormoran, pensjonaty obok już zostały zmodernizowane tak jak 

i osiedla domków i ulica. Budynek portu ściąga nowych ludzi. Dobrze byłoby zmodernizować 

budynek starej willi, tak jak inne obiekty oraz wymienić nawierzchnie chodników, ponieważ 

dużo jest spacerowiczów w kierunku pomnika Żeromskiego. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że sprawa dotyczy pism pracowników obsługi 

przedszkoli dotyczących dodatku za wysługę lat. Wyjaśnił, że jako przewodniczący Komisji 

Rozwoju Gospodarczego rozumie skutki finansowe, ale sprawa nie jest tak oczywista pod 

względem prawnym. Interpretacja jest taka, że dodatek za wysługę lat można wliczać do 

najniższego wynagrodzenia zasadniczego, ale ma się to nijak pod względem moralnym dla osób 

które długo wykonują tę pracę. Osoba zatrudniona krócej ma większa podstawę w płacy niż 

osoba zatrudniona dłużej. Zapytał, czy będą próby, aby coś z tym zrobić, jeśli tak, to kiedy?  

Radny Robert Kowalewski odczytał interpelację ws. miejsc parkingowych na Osiedlu 30-

lecia. 

W/w interpelacja stanowi załączniki od nr  20  do protokołu  

Radny Jerzy Płuciennik zgłosił sprawę mieszkańca ulicy Jagiełły 6, pana Galicy, który skarży 

się na brak ocieplenia budynku w którym mieszka i mimo posiadania ogromnego kaloryfera w 

okresie zimowym w mieszkaniu panuje chłód i przemarzają ściany. Zapytał, co się stanie z 

pieniędzmi zaoszczędzonymi na wystawie filatelistycznej, jednocześnie poprosił, jeśli jest taka 

możliwość, o przekazanie tej kwoty na remont tej kamiennicy, ponieważ rozmawiał z prezesem 

ITBS i nie ma już w tym roku środków na remonty. Dodał, że nie ważne są miejsca parkingowe 

dla aut, bo te mogą stać pod płotami.  
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Kolejna sprawa która zgłosił radny, dotyczyła progu zwalniającego na ulicy Kresowej. 

Otrzymał odpowiedź z wydziału, że w tym roku nie ma na to środków i  sprawa zostaje 

potraktowana jako wniosek do budżetu na 2016 rok. Koszt takiego progu wynosi nieco ponad 

800 złotych, a zamontować może go nawet dziecko. Dodał, że koszt taki jest dla niego  

niewspółmierny z wydatkiem 25 tys. na wystawę filatelistyczną i oczekuje, że próg taki będzie 

zamontowany jeszcze w tym roku. Zaproponował również,  aby burmistrz odwiedził 

wspomnianego mieszkańca ulicy Jegiełły.     

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Prasek zapytała, czy planowana modernizacja 

cmentarza obejmuje również jego modernizację od strony dolnego parkingu i bramy, jako tej 

bardziej reprezentacyjnej.  

Mieszkańcy osiedla Westerplatte uważają, że są trochę zapomniani i pytają kiedy przybędzie 

ławek i urządzony zostanie plac zabaw, ponieważ na osiedlu przybywa młodych rodzin. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański zapytał, czy podobnie jak w Nowym 

Mieście Lubawskim w przyszłym roku można by podjąć próbę wypromownania się poprzez 

organizację w Iławie „Lata z Radiem”. 

Jedna z mieszkanek złożyła zapytanie o demontaż placu zabaw na ulicy Wojska Polskiego i 

urządzenie nowego placu koło PKS.  

Zapytał, dlaczego od wiosny nikt się nie zajął wnioskiem dotyczącym domalowania pasów 

wyznaczających ścieżki rowerowe w miejscach, gdzie się one urywają, co miałoby wpływ na 

poprawienie bezpieczeństwa rowerzystów.  

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska powiedziała, że w budżecie zdejmowane jest 

80 tys. z budowy ulicy Sybiraków- zapytała jak będzie realizowana ta inwestycja i jak wygląda 

harmonogram budowy tej ulicy. 

Poprosiła o informację, ile za I półrocze lub 8 miesięcy wydano na utrzymanie palcu, przy 

wysypisku,  na który w ubiegłym roku wydano 16 tysięcy złotych. 

Poinformowała, że nie jest usatysfakcjonowana odpowiedzią Burmistrza na pismo 

dotyczące kąpieliska przy Skarbku i znaku zakazu kąpieli. Rzecznik prasowa wojewody przyznała, 
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że ustawienie przez iławski magistrat  znaku zakazu było własną interpretacją ratusza. Po 

otrzymaniu pisma  7 lipca od wojewody, po 10 dniach już stał znak, który zniknął szybciej niż się 

pojawił. Teraz dowiadujemy się że 3-4 tygodnie trzeba czekać na realizację zamówienia. Dodała, 

że ma nadzieję, że ratusz przemyśli sprawę i da mieszkańcom możliwość korzystania z tej plaży 

stawiając odpowiedni znak informujący, że kąpiel  w tym miejscu jest na własną 

odpowiedzialność. 

Zapytała jakie są zasady korzystania z samochodu służbowego, jakie są koszty związane                

z jego obsługą , stan techniczny i ile auto ma lat. 

Kierowcy zjeżdżający z ulicy Ogrodowej w stronę szpitala skarżą się na brak widoczności 

ograniczonej przez baner i krzak w kierunku ulicy Wojska Polskiego- wystarczającym byłoby 

postawienie znaku STOP dla wyjeżdżających z ulicy Ogrodowej. 

Podziękowała za decyzję o zdjęciu zakazu ruchu przy hangarach, ale dobrze byłoby pokazać 

ludziom gdzie są parkingi w mieście, poprzez zrobienie strzałki „10 miejsc parkingowych” 

podobnie jak na ul. Kajki. Zapytała, czy po zdjęciu zakazu jest to ścieżka rowerowa czy droga, czy 

będzie spełniało to wymogi projektu unijnego w ramach którego realizowana była ta inwestycja. 

Kolejne pytanie dotyczyło toalet na cmentarzu- czy tej zimy będą zmodernizowane                 

i dostępne 

Radna Ewa Jackowska zapytała o szanse pomalowania miejsc parkingowych przy 

Restauracji Yellow, ponieważ bywa, że przez kilka dni stoi samochód zaparkowany na dwóch 

miejscach, a w takiej lokalizacji miejsce parkingowe jest bardzo cenne.  

Mieszkańcy przy ul. Kościuszki naprzeciw MOPS proszą o ustawienie latarni na bloku, 

ponieważ jest tam bardzo ciemno. 

Radny Roman Brzozowski zapytał, jak Iława jest przygotowana do rozpoczęcia roku 

szkolnego  w iławskich szkołach, jak sobie poradzimy z przyjęciem 6-latków, czy będą drugie 

zmiany. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska odczytała list Stowarzyszenia na Rzecz 

Rozwoju Iławy: 
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„Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Iławy prosi o dopowiedz na pytani: 

1. Jak długo władze Miasta Iławy będą pozwalać na wbrew zakazom działania spółki 

„Spomer” na byłej stacji przeładunkowej przy ul. Komunalnej. Pozwolenie zostało zabrane przez 

Generalnego Inspektora Nadzoru Budowlanego w warszawie decyzją z kwietnia 2014 roku, 

mówiącą iż zostało cofnięte pozwolenie całej stacji przeładunkowej a nie tylko samej rampy.  

2. Dlaczego Komisja Rewizyjna  przy wniesionej przez Stowarzyszenie skardze nie dopatrzyła 

się nieprawidłowości w działaniu władz miasta Iławy i spółki „Spomer” łamiących zakaz 

użytkowania tego terenu . Komisji Rewizyjnej przedstawiono dokumenty i fotografie z działań 

spółki „Spomer”, której prezes oświadczył w piśmie do władz miasta, że śmieci na tym ternie  

przerzucał i będzie przerzucał, twierdząc że zakazy i pozwolenia go nie dotyczą. Prosimy o 

natychmiastowe zamkniecie tego terenu. Inaczej będziemy uważać, że teren na terenie miasta 

można robić wszystko bez pozwoleń urzędowych. Z poważaniem, Stowarzyszenie na Rzecz 

Rozwoju Miasta Iławy- Prezes Dariusz Rozborski.”    

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje 

Skarbnik Miasta Ewa Moszczyńska powiedziała, że obecnie wykonywana  jest 

dokumentacja na ulice Sybiraków i ma być dokończona do 6 listopada. Kolejnym etapem będzie 

wystąpienie o pozwolenie  na budowę a następnie ogłoszony zostanie przetarg. Podpisanie 

umowy nastąpi pod koniec grudnia i nie ma możliwości, aby te roboty zacząć teraz.  Kwota na 

realizacje tej inwestycji będzie zabezpieczona w przyszłym roku.  

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier  powiedziała, że w ubiegłym roku dokonała z Panią Dyr. 

MZOSiP Renatą Kamińską przeglądu wszystkich szkół pod kątem przygotowania do rozpoczęcia 

roku szkolnego- szkoły są przygotowane do przyjęcia sześciolatków  i siedmiolatków, 

wyremontowane i odmalowane,  jest nowy sprzęt w świetlicach. 

Na Komisji Oświaty zasygnalizowano problem- są 24 oddziały klas pierwszych i jeden 

nauczyciel- co w sytuacji, kiedy dziecko chce pójść do toalety. Do tej pory nauczyciele sobie 

radzili – miasta nie stać na zatrudnienie 24 nauczycieli czy asystentów. Znaleziono rozwiązanie, 

aby zaproponować to praktykantom studiującym pedagogikę ,aby odbyli ją w ramach opieki nad 
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tymi maluchami. Może od października we współpracy z uczelniami uda się to zorganizować. 

Radny Roman Brzozowski zapytał, czy świetlice dadzą radę.  

 Zastępca Burmistrza Ewa Junkier   odpowiedziała, że myśli że tak, ale to się okaże dopiero 

we wrześniu. Pierwszeństwo powinny mieć dzieci rodziców pracujących, a potem w miarę 

wolnych miejsc. Relacja z jak sobie  z tym poradzono będzie niebawem. 

Radny Edward Bojko powiedział, że komisja zajmowała się ty w szczegółach, wstęp na 

komisję jest wolny a materiał przygotowany do wglądu w Biurze Rady. Dodał, że uważa ze szkoły 

są bardzo dobrze przygotowane.  

Zastępca Burmistrza Ewa Junkier   dodała, że w ostatnim tygodniu odbywały się dostawy 

podręczników, bo część uczniów dostanie nowe podręczniki – klasy 2 i 3 podstawowe, pierwsze 

gimnazjum i pierwsze otrzymają podręczniki do języka obcego i ćwiczenia. Będą to ksiązki 

przechodnie.  

Radny Wiesław Burdyński powiedział, że w prasie pisano, że w ub. roku gminy nie 

wykorzystały 21 mln. na zakup podręczników, i wróciły one do ministerstwa. Zapytał, czy nasza 

gmina zwracała się o taką dotację.  

Dyr. MZOSIP Renata Kamińska powiedziała, że jest kilka tego typu dotacji i podejrzewa, że 

chodzi o program „Wyprawka szkolna” z którego, co roku gminy zwracają środki zaplanowane, 

ponieważ jest wiele problemów z przeprowadzeniem zakupów- dotyczy to zakupów dla uczniów 

niepełnosprawnych i do konkretnych klas. Problem polega na tym, że szacowne są wielkości 

maksymalne, po to że jeśli będzie tak potrzeba, aby wystarczyło  dla wszystkich uczniów. Jest 

kryterium dochodowe dla uczniów, którzy mogą skorzystać z tej dotacji, albo 5% można 

wykorzystać dla rodzin znajdujących się trudnej sytuacji.  Jest bardzo krótki okres na 

przyjmowanie dokumentów, często sygnalizowany, ale się to nie zmienia. W przypadku innych 

dotacji nie ma zwrotów, mogą wynikać jedynie różnice wynikające z liczebności klas.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński  powiedział, że każdego dnia przychodzą do niego 

mieszkańcy z różnych osiedli, mówią o wnioskach które składają od kilkunastu lat, które traktuje 

się jako wnioski do budżetu na lata kolejne. Trzeba dokonać wyboru jak w tym się odnaleźć, bo 
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nie da się uszczęśliwić wszystkich. Można  zadać pytanie co się tu działo w latach poprzednich 

skoro jest taka lawina problemów. Wnioski na sesji to jest 5% tego, co jest zgłaszane w 

gabinecie burmistrza. Wszystkim trzeba dać jakąś nadzieję. Być może należy się liczyć z 

otwarciem jakiejś inwestycji, licząc się z tym że będzie ona trwała 3-4 lata jak np. ulica 

Sybiraków, ale będzie gwarancja, że nie ma od niej odwrotu.  Ale należy mieć świadomość, że 

jak zacznie się wydawanie dochodów własnych na przedsięwzięcia typu infrastruktura osiedlowa 

to zabraknie środków na obsługiwanie środków   unijnych.  

Zwracając się do radnego Płuciennika poprosił, aby nie konfrontować wydatków, bo to 

brzmi kusząco j jest bardzo proste, ale wszystko w tym mieście jest ważne, a taka dyskusja nie 

ma przyszłości i jest słaba intelektualnie. 

Do radnego Harmacińskiego- ulica Wodna, trwają negocjacje z prezesem IW, ale jego 

stanowisko jest takie, że nie chce angażować tego co jest statutowym działaniem IW na rzecz 

modernizacji ulicy, wolałby aby zrobiło to miasto i będzie to rozważane przy konstrukcji 

budżetu.  

Problem willi jest znany- były rozmowy z przedsiębiorcą zainteresowanym modernizacją 

tego budynku. Przygotowywany jest projekt    w ramach którego na zasadzie wykupywania od 

deweloperów w ramach zapytania  i zamówienia  klatki schodowej - nie ma w Polsce gminy, 

która by wybudowała zasoby komunalne i rozdała je potrzebującym mieszkańcom bo bez 

pomocy rządu jest to niewykonalne. Powoli należy  się przyglądać zasobom, które są 

beznadziejne – czy zabezpieczyć na to w budżecie większe środki,   na bieżącą ich modernizację , 

jeśli dotychczasowe zasoby był za małe, czy nie należy ich podwoić. Willa jest brana pod uwagę 

chociaż priorytetem jest budynek Ostródzka 2 i modernizacja tego regionu, Iławki łącznie z 

młynem.  

Nawierzchnie przy pomniku Żeromskiego- zagwarantował, że ten rejon łącznie z willą jest  

brany pod uwagę do modernizacji, jednakże można go włożyć do katalogu innych, równie 

pilnych potrzeb ja „jaskółcze gniazdo” , zaplecze ul Sobieskiego  czy chodniki na Gajerku. 

Odnośnie dodatku stażowego powiedział, że sytuacja bardzo go zaskoczyła, ponieważ w 
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jednostkach budżetowych każdy interpretował to inaczej i przez niektórych zostało to skrzętnie 

wykorzystane. Jest plan, aby to ujednolicić i uczynić przejrzystym w wszystkich jednostkach 

podległych oraz ratuszu i przywrócić dodatek stażowy a przede wszystkim sposób jego 

naliczania.  

Do radnego Kowalewskiego- zapewnił, że wygospodaruje czas aby porozmawiać z doktor 

Szlesinger, czy chcieliby umożliwić lokalizację parkingów miejskich na tym ternie lub nakłonić 

właścicieli do urządzania tam miejsc parkingowych, ale jeśli nie będą mieli w tym interesu to 

trudno uwierzyć, aby się zgodzili. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała do radnego Płuciennika, że poruszył 

sprawę ulicy Kresowej na komisji i obiecała, że się tym zainteresuje- w wydziale mają się znaleźć 

na to środki, ale poprosiła, aby nie traktować tego w kategoriach, że ten co krzyczy to dostaje.  

Radny Jerzy Płuciennik poprosił, aby pani burmistrz zrozumiała, że nie robi tego dla niego 

ale dla bezpieczeństwa dzieci. 

 Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska poprosiła, aby przyjąć zasadę, że jeśli jest o 

czymś mowa na komisji, to nie ma potrzeby powtarzać tego na sesji.  

Radny Jerzy Płuciennik powiedział, że gdyby wiedział przed sesją, że temat jest załatwiony 

to by nie zabierał głosu. 

  Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że tematów typu Jagiełły jest dużo, trzeba nad 

tym zapanować,  ale nie zrobi się tego od razu.  

Cmentarz- wywołano problem zapisu inwestycyjnego  „Modernizacja cmentarza” przy ul.   

Ostródzkiej i tak się dzieje. Należy podjąć decyzję jak ją przeprowadzić. Czy w tym roku 

sporządzić dokumentację całego cmentarza, łącznie z toaletami i modernizować kilka lat, a by w 

efekcie mieć piękny cmentarz łącznie z alejami, oświetleniem.  

Fatalne oznaczenie alejek na cmentarzu- należy się zastanowić czy reagować teraz, czy 

zdążymy przed 1 listopada , czy na razie to zdemontować, aby nie drażniło ludzi. W zamiarze jest 

zrobienie oznaczeń trwałych, takich jak robi się w geodezji. 

Radna Janina Okołowska powiedziała, że składała wniosek do budżetu dotyczący całego 
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osiedla Westerplatte, jako inwestycji wieloletniej i wieloetapowej.  

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że dobrym rozwiązaniem byłoby 

wprowadzenie kilku porządnych systemowych inwestycji w różnych zakątkach miasta                           

i realizować je cierpliwie.  Będzie to gwarancją, że miasto ruszyło kilka tematów, stworzyło 

koncepcję i działa systemowo. 

Radna Janina Okołowska powiedziała, że po to jest WPF z pokazaniem inwestycji 

wieloletnich, które pokazują kierunki i politykę kreowaną przez ratusz, co najmniej  dwie 

kadencje, bo są inwestycje które wymagają takich zapisów. Inwestycje które są realne 

finansowo do realizacji.  

Wiceprzewodnicząca Rady Elżbieta Prasek poprosiła, aby poprzez media to tłumaczyć 

mieszkańcom, którzy przez ostatnie dwie kadencje, kiedy była non-stop  mowa o środkach  

unijnych, cierpliwie czekali, bo rezygnowano z wielu rzeczy zgłaszanych przez nich. Teraz kiedy 

się nie mówi ośrodkach unijnych, ponawiają swoje prośby.  

Radny Jerzy Płuciennik powiedział,  zwracając się do burmistrza, że aby nie było mowy, że 

żądania są tylko w jedną stronę, wskazując na fotografie zniszczonych tabliczek oznaczających 

sektory na cmentarzu , zobowiązał się  do zrobienia ich dla miasta za darmo. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że dziś burmistrz powiedział o pewnej strategii- jest 

21 radnych i 21 interesów. Strategii, która będzie kompromisem dla wszystkich i uważa, że jest 

to dobra koncepcja. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński poprosił, aby zwrócić uwagę na to, że obowiązuje nas 

Wieloletnia Prognoza Finansowa , spłata kredytów i to są elementy, które bardzo ograniczają- 

być może będzie trzeba podjąć decyzję o zwiększeniu zadłużenia, czego bardzo by nie chciał.   

Zwracając się do Radnego Szymańskiego powiedział, że można zorganizować imprezę lato z 

Radiem” , ale za tym idą koszty.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że nie miał świadomości, że jest to 

koszt rzędu 160 tysięcy. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że prognoza pogody na TVPINFO z 5 wejściami   
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z wypowiedziami, też kosztowała około 10 tys złotych, i bałby się wydać 160 tys. złotych na 

radiową jedynkę, bo jest tyle innych ciekawych rzeczy które można, za te pieniądze zrobić. 

Rozmowa poza mikrofonem ws placu zabaw na Wojska Polskiego  

Podziękował poprzednim burmistrzom i radnym, dzięki którym miasto ma rewelacyjne 

ścieżki rowerowe, zrealizowane z przestrzenią i rozmachem- są atrakcją i odmiennością i warto 

je kończyć. Jest ich dużo i powinno być więcej, ale oznakowanie, o którym mowa nie może 

wprowadzić chaosu i powinno wynikać z ogólnej koncepcji. 

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że w przypadku urywającej się 

ścieżki wokół Małego Jezioraka na wysokości galerii- jeśli nie ma środków na wyminę kostki na 

inny kolor to proponuje wymalować pas farbą. 

Radna Janina Okołowska powiedziała, że też zgłaszała taką interpelację i prosi, aby ukazał 

się odpowiedź dla ludności, ponieważ z tego co wie, nie bardzo można to zrealizować, ale 

trudno wytłumaczyć fachowo mieszkańcom, dlaczego nie można.  

Kierownik Wydziału PIM Roman Radtke powiedział, że ścieżka rowerowa dwukierunkowa 

musi mieć 2,5 m szerokości – odcinek między Yellow a Kaprem nie pozwala na wydzielenie takiej 

ścieżki,  bo zostanie tylko 0,5 m dla pieszych, a to jest za mało. Podobnie wygląda sytuacja przy 

galerii, gdzie jest dużo spacerowiczów z małymi dziećmi i wyznaczenie ścieżki uczyni to miejsce 

mało bezpiecznym.  

Przewodniczący Rady Wojciech Szymański powiedział, że nie przekonuje go taka 

argumentacja ponieważ wyznaczenie ścieżki nie zwania rowerzystów z ostrożnej jazdy, a w 

sytuacji gdzie nie ma ścieżki, rowerzysta porusza się po chodniku, czego mu nie wolno. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że gdyby nawet rozwiązać problem 

przy galerii to nie rozwiąże się goi przy Yellow, bo jest tam zwyczajnie za wąsko, bo nie spełnia 

to przepisów,  a zrobienie ścieżki jednostronnej nie rozwiązuje problemu, bo wszędzie jest 

dwustronna. 

Radny Stanisław Milewski powiedział, że koło galerii jest ogromne natężenie ruchu, 

rowerzyści pędzą. Zaproponował, aby częściej pojawiła się tam straż miejska i jednocześnie 



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 71 

oznaczyć na ścieżce, że za 100 m jest jej koniec, że należy rower przeprowadzić. A wprowadzając 

tam ścieżkę, może dojść do nieszczęścia. 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała, że  budynki przy Wojska Polskiego 

3,5 i 7 są własnością kolei. Trudno powiedzieć czemu zlikwidowano plac zabaw. Plac zabaw 

powstały przy Ogrodowej jest inicjatywą prywatną dla potrzeb miasta- mogą z niego korzystać 

wszyscy. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że oświetlenie na ul. Kościuszki traktuje jako 

wniosek- poprosił o doprecyzowanie, o jaki blok chodzi.  

Odpowiadając na zapytania radnej Zakrzewskiej powiedział, że o toaletach była mowa 

wcześniej, że cmentarzem zajmować będziemy się w całości. Dopytał o plac przy wysypisku. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska powiedziała, że przy wysypisku jest plac który 

dzierżawi firma Spomer- tam się  nic nie dzieje i za utrzymywanie tam porządku, miasto płaci 

firmie 16 tys rocznie. Zapytała, po co utrzymywany jest plac, bo nic tam cennego nie jest 

przechowywane. Dodała, że otrzymała taką informację od Pani Wanic. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że zostanie to sprawdzone ponieważ 

pierwszy raz o tym słyszy.  

Sprawa zgłoszona przez Stowarzyszenie- powiedział, że  zajmuje się tematem ale nie 

chciałby narazić nikogo, również siebie na konsekwencje o charakterze prawnym.  Wiadomo, że 

chcąc zalegalizować to miejsce, należy od nowa złożyć wniosek o zezwolenie na budowę.  

Wymaga to czasu, ale jeśli partner tego nie przeprowadzi, da to miast prawo do egzekwowanie 

naszego sposobu myślenia. Musi zostać zachowana ta kolejność wymaga to   zdrowego rozsądku 

i delikatności. 

Znak zakazu na plaży- burmistrz powiedział, że nie zgadza się z radną Zakrzewską, ponieważ 

nie chce brać odpowiedzialności z ludzkie nieszczęście. To miejsce jest niebezpiecznie, 

niespenetrowane, pozbawione jakiejkolwiek opieki i nie ma powodu, aby zachęcać mieszkańców  

do korzystania z niego. Miasto nie jest podległe wojewodzie, zachowujemy się jak wolny 

samorząd- jest pismo potraktowane jako sygnał który był powodem, że zajęto się problemem. 
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Zrobiono to być może zbyt stanowczo, tablica zniknęła  mimo, że upierał się, aby została. Tam 

się nic nie stało, ale jak wyglądałaby dyskusja, gdyby doszło tam do utonięcia.  

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska powiedziała, że jako analogiczny przykład 

może podać wyjazd na Wyszyńskiego, gdzie doszło do stłuczki.   

Burmistrz Miasta Adam Żyliński odpowiedział, że tam może dojść jedynie do stłuczki. 

Samochód służbowy jest samochodem urzędu miasta, mimo że jest jego najczęstszym 

użytkownikiem- generalnie służy wszystkim urzędnikom. Dodał, że jest w dobrym stanie , ma 7 

lat.  

Temat znaku STOP na ulicy Ogrodowej i hangarów - temat potraktował do rozeznania. 

Odpowiadając na interpelację pisemną, pochwalił determinację i konsekwencje radnej 

Zakrzewskiej  w respektowaniu zapisów prawa budowlanego i zapisów planu zagospodarowania 

i cieszy się, że nigdy nie brał w tym udziału, i nadal pani wiceburmistrz stoi na straży tego, aby 

nie dopuszczać do takich sytuacji. Dodał , że jest zwolennikiem tego, aby skoro już coś powstało 

to można ukarać , ale nie niszczyć tego, czy kazać rozbierać. Dodał, że  zgodnie z prawem nie ma 

dalszego udziału  w tej sprawie, od tego są inne instytucje, do nikogo o nic nie wystąpi, bo nie 

darowałby sobie, gdyby dołożył ł starań do tego że coś jest rozbierane czy niszczone, bo za tym 

kryje się ludzka niefrasobliwość a potem dramat. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska odpowiedziała, że budowa stoi z naruszeniem 

gruntu miejskiego, czyli tym samym nie zawalczy burmistrz o grunt miejski, bo w części stoi na 

gruncie miejskim, a z odpowiedzi Pani Burmistrz otrzymanej w piśmie z października 2012 roku 

napisane jest, że jeśli budynek powstał niezgodnie z zapisami planu, co nie oznacza że obiekt 

należy usunąć, ale można zrobić coś, aby to się miastu opłacało.   A miasto nie robi nic. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że za bezumowne korzystanie z gruntu 

ponoszone są przez te osoby opłaty, więc z punktu widzenia miasta nic się nie dzieje. Dodał, że 

system policji budowlanej nie jest kompetencją burmistrza. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska odpowiedziała, że  grunt jest miejski i płacą od 

czasu kiedy ona zajęła się sprawą. 
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Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że jeśli coś pominięto to udzielona zostanie 

odpowiedź na piśmie, chociaż jest wielkim zwolennikiem odpowiadania na sesji 

Ad.9. Wnioski mieszkańców Iławy 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że w okresie 

miedzysesyjnym wpłynął wniosek Pana Leszka Nowaka ws. nazewnictwa rond w mieście- 

zaprezentowano  go na komisjach i uzyskał negatywną opinię. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński dodał, że problem był poruszany, szanuje idę 

uhonorowania w mieście Żołnierzy Wyklętych, ale odstępujemy od jakiegokolwiek nazewnictwa 

rond.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański  odczytał wniosek Jerzego 

Ewertowskiego  ws. tablicy okolicznościowej 

W/w pismo stanowi załącznik nr 21  do protokołu 

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska powiedziała,  że wniosek ws, tablicy wpłynął do 

burmistrza o uruchomienie inicjatywy uchwałodawczej w tym temacie. Związek dostarczył 

wszystkie dokumenty i rozpoczęto procedurę i wystąpiono o opinię  do  Wojewódzkiego 

Komitetu Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa w Olsztynie. Odpowiedź wpłynęła  już po 

komisjach, odnośnie wizerunku pomnika i nie zdążono jeszcze poinformować o niej związków. 

Następnie odczytała opinię. 

W/w pismo stanowi załącznik  nr 22 do protokołu 

 

Dodała, że burmistrz wystąpi z pismem do związków o zapoznanie się z uwagami i 

przedłożenie nowego projektu. 

Radny Roman Brzozowski wrócił do wniosku pana Nowaka chcąc uzasadnić negatywną  

opinię komisji, że zgodnie z koncepcją Burmistrza Miasta, osiedle które powstanie na terenach  



Protokół Nr XIII/15 

z   Sesji Rady Miejskiej w Iławie odbytej w dniu 31 sierpnia  2015 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta  w Iławie 
 

 

 

 74 

filtracyjnych po zakładach ziemniaczanych będzie nosiło nazwę Żołnierzy Niezłomnych                          

a powstałe tam ulice, nazwane będą imieniem żołnierzy, którzy wykazali się bohaterstwem                    

w tym okresie.  

Ad 10. Komunikaty i oświadczenia  

Radny Edward Bojko powiedział, że komisja zajmowała się tematem przyjęcia dzieci 

sześcioletnich i uważa, że można było przeczytać protokół  i radna Prasek uniknęłaby takich 

pytań. W szkołach podstawowych jest ciasno. Rozwiązaniem  może być powiązanie dwóch 

gimnazjów w jedno, przenieść dzieci z gimnazjum nr 1. 

Podziękował burmistrzowi za poświecenie czasu na rekonesans terenu koło lasu i wieży 

ciśnień i ma  nadzieje z powstanie z tego koncepcja zagospodarowania.  

Radna Ewa Jackowska podziękowała pani Dyrektor Kindze Groszkowskiej  za  pomoc w 

realizacji inicjatywy „Popołudnie z poezją”. Przekazała również pozdrowienia od Pani Burmistrz z 

Włocławka , gdzie  sekcja„Smocze Łodzie” brała udział w zawodach, a banery promujące miasto 

były widoczne w mieście. Podziękowała Kierownikowi PWZ Piotrowi Ambroziakowi za gadżety 

promujące miasto, które mogła przekazać burmistrz Włocławka. Dodała, że sekcja przywiozła z 

zawodów dwa złote medale. 

Wiceprzewodnicząca Rady  Elżbieta Prasek powiedziała, że oświadcza i prosi,  aby radni z 

odpowiednim wyprzedzeniem znali terminy komisji i sesji, ponieważ każdy ma swoje prywatne 

sprawy typu lekarz, na załatwienie których też musi mieć czas.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że te terminy generalnie 

są stałe ale zwykle są uzależnione od sesji i odbywają się w poprzedzającym tygodniu.   

Zastępca Burmistrza Mariola Zdrojewska zwrócił uwagę radnych, że otrzymali informację 

do skrzynek o sprzątaniu świata w dniu 12 września,  z udziałem pracowników i radnych na 

których wszystkich zaprosiła. Poprosiła o potwierdzenie uczestnictwa. 

Wiceprzewodnicząca Rady Anna Zakrzewska poprosiła, aby na każdej sesji była informacja 

o kolejnych komisjach i terminie i godzinie sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański powiedział, że być może w 
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październiku będzie konieczność zorganizowania sesji wiec wrześniowa odbędzie się 21 września 

i wobec tego że  zachodzi na dyżur radnego, odbędzie się o godzinie 12.00. 

Radny Wiesław Burdyński  zapytał, czy mamy jakiś wpływ na PKP aby przynajmniej raz na 

miesiąc sprzątnęło przejście podziemne bo jest bardzo brudno. 

Burmistrz Miasta Adam Żyliński powiedział, że mamy pretensje do tych, co nie sprzątają ,  a 

nie zastanawiamy się jak z tym walczyć. Zwracając się do Komendant SM powiedział, że należy 

rozważyć jak rozbudować system karania za takie zachowania oraz nad rozbudowaniem systemu 

monitoringu, wzmocnionego osobami cywilnymi do jego obsługi. 

Radny Roman Brzozowski powiedział, że komisja każdorazowo będzie się zbierała we 

wtorek poprzedzający sesję  o godz.13.00 

 

Ad. 11. Zamkniecie obrad XIII  Sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Szymański wobec zrealizowania porządku obrad               

o godzinie 1615 zamknął sesję . 

Szczegółowy przebieg obrad zawiera nagranie dźwiękowe z sesji 

 

     Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
Danuta Drozdowska                                                                               Wojciech Szymański 


